
قتل عام نبود
کاربران فضای مجازی به مناســبت 17 
شــهریور یا همان جمعه سیاه که تعداد 
زیادی از مردم ایران به دســت مأموران 
رژیم پهلوی در ســال 1357 به شهادت 
رسیدند هشتگ 17 شهریور را در این فضا 
به راه انداختند و نوشــتند: »به مناسبت 
17 شهریور یادی بکنیم از مسامحه ای که 
اعلی حضرت همایونی در میدان ژاله با مخالفان داشتند!... قتل عام نکرد فقط 
مشتی از خاک ایران را برداشت و با چشم گریان رفت، یادت گرامی!... داره از 

ابر سیاه خون می چکه...«. 

مش قربانعلی های بعدی
گویا حکم خلــع قربانعلی فرخزاد، مالک 
ماشین ســازی تبریز که چند سال پیش 
نزدیک به 450 میلیون دلار ارز دولتی را 
از بانک مرکــزی به قیمت 4هزار و 200 
تومــان گرفته و به جای واردات، آن را در 
بــازار آزاد فروخته بــود بالاخره قطعی و 
اجرایی شده است. یک نماینده مجلس در 
توییتر نوشت: »سرانجام مش قربانعلی از مالکیت ماشین سازی تبریز خلع و 
به اتهام اخلال در نظام ارزی کشور راهی زندان شد... ان شاءالله به زودی خبر 
خلع ید و راهی شــدن مش قربانعلی های هفت تپه نیز موجبات خوشحالی 

کارگران و بازگشت ثبات و جهش تولید به این شرکت را فراهم کند...«.

نسل سوم و راه نو
البتــه تــا انتخابات ریاســت جمهوری 
کشــورمان در ســال آینده هنوز خیلی 
باقی مانده و در حالی که کمتر از یک سال 
از تصدی دولت دوازدهم باقی مانده است 
خیلی ها از همین حالا با اشتراک گذاری 
نقطه نظرات و انتقادهایشــان در فضای 
مجازی، مباحث تازه ای را در دفاع از دولت 
کنونی و یا علیه آن مطرح می کنند. محســن رضایی، دبیر مجمع تشخیص 
مصلحت نیز در همین زمینه در توییتی نوشته است: »تکرار دولت های گذشته 
اشتباهی بزرگ و نابخشودنی است نسل سوم انقلاب، دولتی نو با راهی نو در 

اقتصاد در پیش خواهد گرفت«.

حالا چه فکر می کنید؟
 اگرچــه ماجــرای تغییــر جنســیت 
محمدرضــا فروتــن توســط خودش 
تکذیــب شــد، امــا کانــال تلگرامی 
»لایــف وب« تحلیــل جالبــی را در 
این باره منتشــر کرده است که نشان 
از 24 ســاعت،  کمتــر  در  می دهــد 
113هزار نفر به دنبال کنندگان صفحه 
اینستاگرامی فروتن اضافه شده است! این کانال می نویسد: »این در حالی 
است که فروتن از 4 شهریور ۹2، زمان راه اندازی صفحه خود و در مدت 
هفت ســال توانســته بود 352 هزار کاربر جذب کند. همچنین پســت 
مربــوط به تکذیب این خبر در حدود 200 هزار لایک و 30 هزار کامنت 

دریافت کرده است«. خب حالا نظرتان چیست؟

 قدس زندگی »میم« ها این روزها تبدیل به پایه ثابت  
شبکه های اجتماعی شده اند. مطالب کوتاه و فکاهه هایی 
که عمدتاً با موضوع های روز دنیا که بیشــتر موضوع های 
تلخی هستند، شــوخی می کنند. بسیاری از جوک های 
تصویــری کــه در فضای مجــازی می بینید، توســط 
»میم« ســازهای حرفه ای در گوشــه و کنار دنیا طراحی 
شــده اند. »میم« ها تقریباً چند سالی است که تبدیل به 
یکی از پرطرفدار ترین بخش های فضای مجازی شده اند 
به طوری که عمده محتوای ایجاد شــده در شبکه های 
اجتماعی بزرگ مانند اینستاگرام و توییتر، در حوزه »میم« 
قرار می گیرند. »میم«ها معمولاً حوزه های مختلفی را در 
بــر می گیرند، اما تقریباً از ابتدای ســال جاری میلادی، 
بیشترین »میم« ها در قالب شوخی با حاشیه های بی پایان 
سال 2020 و نحس بودن آن ساخته شده است. این یعنی 
بخش عمده کاربران فضای مجازی معتقداند سال 2020 
تقریباً عجیب ترین، پرحاشیه ترین و درعین حال بدترین 
سال در قرن 21 است! برخلاف تصورتان این مطلب هم 
ارتباطی با »میم« ها ندارد و قرار است بر اساس مقاله ای که 
»جیمز وست دیویدسون« در نشریه »آتلانتیک« نوشته 
است، به شما ثابت کند سال 2020 فقط برای نسل کنونی 
انسان ها حائز اهمیت نخواهد بود، بلکه در قرن های آینده 
هم از این سال به عنوان یکی از کلیدی ترین برهه هایی که 

احتمالاً مسیر تاریخ را تغییر داده، یاد خواهد شد.

تا صدها سال بعد#
»جیمز وست دیویدســون« که خودش یکی از مؤلفان 
کتاب های درسی تاریخی به حساب می آید، معتقد است 
بخش مهمی از کتاب های درســی تاریخی در آینده، به 
اتفاق هــای ســال 2020 خواهند پرداخــت و احتمالاً 
دانش آموزان باید تا صدها سال بعد، به خوبی رویدادهای 

این سال پرحاشیه را از بر کنند!
ســال 2020 بیش از همه برای آمریکایی ها مهم خواهد 
بود، چراکه سیاســتمداران آن در فاصله چند ماه، کشور 
خــود را در کوران دو بحــران دیدند که اصل موجودیت 
ایالات متحده به عنوان یک جمهوری دموکراتیک را تهدید 
کرد. اولین بحران کرونا بود. ویروســی که در اواخر سال 
201۹ سروکله اش پیدا شد. البته آن زمان سرخط خبرها 
در آمریکا بیشتر روی آتش سوزی های بزرگ طبیعی در 
استرالیا می چرخید. آتش سوزی هایی که به طور تخمینی 
یک میلیارد حیوان و چند ده انســان را کشت و هزاران 
استرالیایی را مجبور کرد تا برای حفظ جانشان از حرارت 

و دود و شعله فرار کنند.

برای زنده ماندن دست و پا می زدند#
یک لحظه خودتان در ســال 2120 میلادی تصور کنید. 
حالا ادامه مطلب که احتمالاً بخشی از کتاب تاریخِ پیش 

روی شما در آن سال خواهد بود، را بخوانید:
در پایان ژانویه، مقامات چینی کل شهر ووهان را قرنطینه 
کردند و ســازمان بهداشــت جهانی »وضعیت اضطرار 
سلامت عمومی در سطح بین المللی« را اعلام کرد. عامل 
بیماری ای که دانشمندان آن را کووید1۹ نامیدند، نسخه 

جدیــدی از ویروس کرونا بود. مــردم باید »در خانه پناه 
می گرفتند«. بیشتر مردم فقط علائم ملایمی مثل تب یا 
سرفه را تجربه کردند یا اصلاً علامتی نداشتند، اما دیگر 
افراد با ریه هایی که از مایع پر شده بود، برای زنده ماندن 

دست و پا می زدند. 
در ماه آوریل، بیمارســتان های شــهر لبریز از بیمار بود. 
پزشکان، پرستاران و کارکنان پیراپزشکی، شبانه روز کار 
می کردند و با پوشیدن گان و زدن ماسک و عینک محافظ 
سعی می کردند خودشــان مبتلا نشوند. به دلیل ناتوانی 
بیمارســتان ها و دولت در تأمین لــوازم موردنیاز، بعضی 
کارکنان ســلامت مجبور شدند بدون محافظت کامل به 
مراقبت از بیماران بپردازند. میلیون ها آمریکایی برای خرید 
مواد غذایی یا پرداخت اجاره بها، پولی در بساط نداشتند. 
هزاران خودرو در مراکز پخش غذای مجانی صف کشیدند. 
در انتهای ماه می، تقریباً یک پنجم کارکنان کشور بیکار 

شده بودند.

9 دقیقه#
در روز یادبود سال 2020 که آغاز غیررسمی فصل تابستان 
به حساب می آید، دومین رویداد غیرمنتظره کشور را تکان 
داد. یک مأمور پلیس پس از دستگیری و دستبند زدن و 
روی زمین خواباندنِ فلوید، زانوی خود را تقریباً ۹ دقیقه 
روی گردن فلوید گذاشت و همان جا نگه داشت و با این 

کار فلوید را به قتل رساند. 
عصر فردا، معترضان در مینیاپولیس دست به راهپیمایی 
اعتراضــی زدنــد. طی چنــد روز، دامنــه اعتراض ها به 
شــهرهای بزرگ سراســر کشــور از جملــه ممفیس، 
لس آنجلس، سنت لوییس، آتلانتا و نیویورک کشیده شد. 
این الگو بحران دوم را نشــان می داد: معضلِ نژادپرستی 
سیستماتیک. تبعیضی که نه فقط مربوط به رفتار چند 
مأمورِ بدذات، بلکه جزئی از ساختار نظام پلیس در آمریکا 

بود. به همین دلیل معترضان خواســتار اصلاح یا حتی 
براندازی کل سیســتم پلیس آمریکا بودند. طی دو هفته 
پس از این ماجرا، اعتراض ها بزرگ و بزرگ تر شد. صدها 
هزار نفر از مردم در بیش از 2هزار شهر بزرگ و کوچک به 
خیابان ها آمدند. نکته احتمالاً حیرت آورتر اینکه تظاهرات 
مشابهی در سراسر دنیا گسترش یافت )از فرانسه، سوئد 
و بریتانیا تا آلمان و کنیا و اســترالیا(. اگرچه سال 2020 
نقطه شکست نظام سلامت عمومی آمریکا و نژادپرستی 
نهادینه شده در کشور بود، بااین حال، ایجاد شدن این دو 

بحران لااقل دهه ها به طول انجامیده بود.

جان به در می برند؟#
»جیمز وســت دیویدســون« بعد از نوشتن این بخش 
از تاریــخ، به حواشــی و تنش هــای جهانی و همچنین 
درگیری های سیاســی درباره انتخابات آمریکا می پردازد. 
این تاریخنگار در انتها با کنایه به دولتمردان کشــورش، 

مطلب را این طور به پایان می رساند:
تاریخ با ســرعت پیش بینی ناپذیر خود پیش می رود. 
آیا آمریکایی ها به زودی متحیر می شــدند از اینکه در 
مقایســه با وقایع نیمه دوم 2020، چقدر رویدادهای 
نیمــه اول زودگذر بوده اند؟ آیــا جوامع دموکراتیک، 
چــه در داخل و چه خــارج از ایــالات متحده، جان 
به در می بردند؟ اگر پاســخ مثبت بود به چه شــکل؟ 
آنچــه که قرار بــود پیش بیاید به هر شــکل که بود، 
قطعاً واکنش هایی جهانی در پی داشــت. همه گیری 
و اعتراض ها، هر دو، جهان را با ســرعت قابل توجهی 
درنوردیدند. در قرن بیست ویکم، رسانه های اجتماعی، 
سفر و تجارت بین المللی، به دنیا وحدتی بخشیده بود 
که هرگــز پیش از آن وجود نداشــت. حالا تهدیدات 
مرگبار برای بشــر و محیط  زیســت، آن جهان را به 

مخاطره انداخته بود.

آموزش ادب دیجیتال!

قدس زندگی: البته در این مطلب نمی خواهیم از اینکه بسترها و زیرساخت های 
آموزش آنلاین و مجازی در کشــورمان چگونه است و... مسائلی از این قبیل 
حــرف بزنیم. می خواهیم بگوییم اگرچه کودکان نســل امروز، نســل بزرگ 
شــده با مفاهیمی چون »دنیای دیجیتال« هستند، اما با وجوداین بسیاری از 
پژوهشگران حوزه تربیت و علوم تربیتی، پس از شیوع کرونا به دنبال این هستند 
کــه بدانند آیا »آموزش آنلاین« یا مجازی برای کودکان امروزی، لذت بخش و 

مؤثر است یا خیر؟ 
سایت »ترجمان« نیز به تازگی مقاله ای را از مجله »آتلانتیک« به قلم »امیلی 
گلد« نویسنده و بلاگر آمریکایی در این زمینه منتشر کرده که دربرگیرنده نکاتی 

تازه و جالب توجه است. بخش هایی از آن را با جرح و تعدیل بخوانید: 
اگر پیش از نیمه مارس 2020، نظرم را درباره ویدئوکنفرانس  می پرســیدید، 
می گفتم چیز خوبی است. اما حالا می گویم اصلاً خوب نیست... نوعی شکنجه 

روانی است که من به آن آلرژی پیدا کرده ام! 
این آلرژی را تجارب حرفه ای دوران بزرگسالی ، میزگردهای آنلاین، نشست های 
مجازی ادبی و... ایجاد نکرده است... تنفرم بیشتر از آنجا ناشی می شود که در دوران 
آموزش مجازی در بهار مجبور بودم به رافی، پسر پنج  ساله ام، آموزش بدهم... روز 
اول، رافی گریه کرد، جیغ کشید، من و پدرش را زد، برادرش را زد، وسایل خانه را 
شکست و یک فنجان آبمیوه روی لپ تاپم خالی کرد و... روز بعد ما به تلاشمان ادامه 
دادیم فقط چون نمی دانستیم چه کار دیگری باید انجام دهیم؛ در نهایت به این قانع 
شدیم که رافی صبح ها قبل از رفتن به پارک، اسمش و چند حرف و عدد را، حتی 
بد خط، بنویسد... کلاس های آنلاین حتی وقتی خوب پیش می رفتند، به شدت از 
همــه ما، انرژی می گرفتند... ما می ماندیم و او که دیگر حالی برایش باقی نمانده 
بود... اولین اشتباه ما آن بود که انتظار داشتیم رافی به اندازه ما برای مدرسه آنلاین 
هیجان زده باشــد... فکر نکردیم این تجربه چقدر می تواند برای او عذاب آور باشد. 
او که تا همین چند وقت پیش تصور می کرد آدم هایی که در تلویزیون می بیند، 
عروسک های خیمه شب بازی اند... او عادت داشت با دوستانش رودررو صحبت کند، 
بغلشان کند، دستشان را بگیرد و با آن ها دعوا کند... اگرچه گروهی معتقدند برای 
برخی کودکان آموزش آنلاین فرق چندانی با آموزش حضوری ندارد یا حتی خوب 
اســت، اما هیچ کس این شیوه را برای تدریس یا یادگیری نمی پسندد... در مورد 
فرزندم من فکر می کنم بالاخره بتواند ادب دیجیتالی اش را بیشتر کند! مثلاً چون 
حوصله اش سر رفته، کامپیوتر را با عصبانیت خاموش نکند، یا یاد بگیرد منتظر 
نوبتش شود و بعد صحبت کند، یا بدون  جیغ و ناله، تمام وقت کلاس، سرجایش 
بنشــیند... اما آیا ادب دیجیتال چیزی است که خواسته باشم فرزند پنج ساله ام 
یاد بگیرد؟ نمی توانم بپذیرم که باید به این شکل از مدرسه عادت کند... می دانم 
که بچه ها بســیار منعطف اند، اما از دیدن درماندگی و آشفتگی اش متنفرم. مدام 
فکر می کنم حتماً راه حل دیگری هســت که هنــوز به آن فکر نکرده ام... تکلیف 
بسیاری از والدینی که مجبورند هنگام آموزش آنلاین فرزندشان بیرون از خانه کار 
کنند، والدینی که استطاعت مالی ندارند تا هزینه پرستار کودک را بپردازند و... چه 
می شود؟ به نظر می رسد هیچ کس شرایط خوبی ندارد و کودکانی مانند فرزند من 
که پیش از موعد در معرض آموزش آنلاین قرار گرفته اند، سال تحصیلی جدید را 

به یک نبرد تبدیل خواهند کرد...! 

 مجازآباد

10

12

 نامجومطلق در گفت و گو با قدس:

تمرکز تیمی ما به هم ریخته است

فاصله ستمگر است
رقیه توسلی: حوالی خانه »عمه سوسن« ام. طبق روال آمده ام دکانِ »حیرت«. 
اسمش حیرت نیســت، از آن لحاظ که شگفت انگیزانه هر خوار باری تویش پیدا 
می شود این نام را گذاشــته ایم رویش. بقالی قَدّ کف دستی که هایپر مایپر توی 

مُشت اش است.
لیست خرید را بی هیچ کم و کسری تهیه می کنم و می آیم بیرون. شکل اجابت دعا 

می ماند آمدن به این مغازه قدیمی. 
کارم توی این خیابان دیگر به اتمام رسیده و 10 دقیقه ای هم از کروناکُشانم گذشته 
و اسپری زده و مرتب نشسته ام توی ماشین، اما حرکت نمی کنم. دلم، گیر است 
و پای رفتن اش  نمی آید و چشــم هایم محو خانه بالکن داری  است که زنی آبپاش 
گرفته روی گلدان ها. از شانس ام، عمه بالکن آفتابگیرش را دوست دارد و آنجاست.

10 دفعه کج و کوله می شوم تا در کادر نگاهم بماند. می ماند. تا آخرین گلدان. بعد 
من و بالکن خالی می مانیم و سلول های خاکستری انقلابی. سلول هایی که یکپارچه 

فریاد می زنند: زود باش زنگ بزن. زنگ بزن. زنگ بزن...
روبــه روی خانه خواهرِ پدر توقف کرده ام. زنگ منــزل را نمی زنم، رعایت کرونا را 
می کنم. زنگ خانه زنی که روحم پرَ می کشــد برای هم چای شــدن با او. زنی که 
سوپِ جوهایش معرکه است و ترجمه هایش درجه یک اند. که مهربانی توی خونش 
مدام به زبانش پمپاژ می شود و بلد است آن روی سکه کلمه ها را نشان بدهد. آن روی 
محترم تر، دلخواه تر و زیباترش را. همان که امکان ندارد بیاید روی خطم و نگوید: 
ســتاره من چطور است؟ عمه مثل آقاجان برای تک تک عشق هایش سال هاست 

اسم مخصوص انتخاب کرده.
آخ امان و صد امان از کووید... دلم لک زده برای این خانه... برای نگاه شیرین عمه 
و همنشینی با او که یاد می دهد چطور بر طبل شادانه بکوبم... چطور بی بغض در 
جواب آقاجلال میوه فروش بگویم خدا رفتگان شــما را هم رحمت کند... چطور 
حریف ترجمه های چغر بشــوم... بی نک و نال، قوی باشم و دقیقه ها را بکشم به 
آغوش... خوشمزه بپزم، خوشگل ببافم، باطمأنینه حرف بزنم، کودک درونم را گم 
نکنم، به عینکم بند رنگی آویز کنم، همراه بنان و شجریان بشوم، اشکنه و کالجوش 
و نازخاتون و میرزاقاســمی را زندگی کنم و درِ خانه اکرم و فیروزه خانومِ همسایه 

بایستم و ورای ماسک صدا خفه کن احوال بپرسم.
پرده نشین نوشت: »دکّان حیرت« ته خیابان شما نیست عمه جان! خودِ خودِ 

خانه شماست.
ای دل غافل! چرا نمی دانستم دنیا را که بجورم، خواربارفروشی پیدا نمی شود تویش 

مِهرِ عمه بفروشند. 
لیست خرید هنوز توی دستم است، خنده دارترین لیست خرید. از سر تا ته اش را 
پر کرده ام از اسمتان. عمه سوسن جان! به نظرتان اثر هنری ام را نفرستم توی گروه 

خانوادگی و زیرش تیتر نزنم: ستاره ای که کرونازده شد.

منهای سیاست

روزمره  نگاری

 سخنان کارگردان سینمای کشورمان  سخنان کارگردان سینمای کشورمان 
در جشنواره فیلم »ونیز«در جشنواره فیلم »ونیز«

 مجیدی صدای مجیدی صدای  
مردم ایران شدمردم ایران شد
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تبریزی ها به دنبال گزینه جدید 

 دایی با تراکتور 
به جایی نرسید

قفل پنجره های آبی باز نشد

 »شفر« استقلال را 
در آسیا تارو مار کرد

گزارشی از استعفاهای پرتعداد آقای خاص در کشتی

 فدراسیون 
»بنا«ی نازکِشی ندارد
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آیندگان درباره سال 2020 چه خواهند نوشت؟

این سالِ نحس!
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سینا حسینی: مدیران استقلال فکر می کردند صبح روز 
دوشنبه با ارسال نامه فیفا مشکل مسدود بودن پنجره نقل 
و انتقالات تمام خواهد شــد و می توانند بازیکنان جدید 
استقلال را به کنفدراسیون فوتبال آسیا معرفی کنند تا 
بدون دردسر و چالش در مرحله گروهی رقابت های لیگ 
قهرمانان حضور پیدا کنند. هواداران استقلال هم سرمست 
از این اتفاق به خیال اینکه با پرداخت پول بویان استقلال 
می تواند از نفرات جدید خود بهره مند شــود، منتظر روز 
دوشنبه بودند. در این بین حامد مؤمنی، کارشناس روابط 
امور بین الملل فدراسیون فوتبال در گفت و گو با خبرنگار 
قدس صراحتاً تأکید کرد به شــرطی استقلال می تواند 
بازیکنان جدید خود را رجیستر کند که مشکل مسدود 
بودن پنجره نقل وانتقالاتش از سوی فیفا حل و فصل شود.

اطلاعیه های فدراسیون#
مدیران باشگاه استقلال با نادیده گرفتن این هشدار مدعی 
شدند همه چیز تحت کنترل است، حتی روز شنبه اعلام 
کردند به واسطه تعطیلی فیفا در روز یکشنبه احتمالاً تا 
ظهر روز دوشــنبه مشــکل برطرف خواهد شد و فرایند 
ریجستر و ثبت قرارداد بازیکنان جدید تا پایان وقت اداری 
انجام خواهد شــد تا استقلال با قدرت در لیگ قهرمانان 
آسیا شرکت کند جدا از اینکه همه این اتفاقات یک سناریو 
نمایشی بود چون فدراسیون فوتبال به واسطه فشار اهالی 
رسانه و خبرنگاران مجبور به انتشار دو اطلاعیه رسمی شد 
تا مشخص شــود برخلاف آنچه مدیران استقلال مدعی 
هستند خبری از باز شــدن پنجره نقل وانتقالات باشگاه 

استقلال نیست.
در اطلاعیه نخســت فدراســیون، خطاب به دو باشگاه 
شــهرخودرو و استقلال عنوان شد که تنها تا پایان وقت 
اداری روز دوشــنبه فرصت دارید و در غیر این صورت به 
هیچ عنوان این تاریخ تمدید نخواهد شد. اما عمق فاجعه 
با انتشــار اطلاعیه دوم نمایان شد. در این اطلاعیه آمده 
است: به اطلاع می رساند پیرو دو شکایت صورت گرفته، 
باشگاه استقلال با پرداخت مطالبات پرونده بویان بازیکن 

سابق خود را بست.
این در حالی اســت که پرونده وینفرد شــفر همچنان 
پابرجاست و به همین دلیل پنجره نقل و انتقالات باشگاه 
استقلال تا تعیین تکلیف پرونده و پرداخت مطالبات وی 
بسته خواهد ماند. گفتنی است، فدراسیون فوتبال در دو 
نامه بــه مــورخ 99/5/15 و 99/5/23 محرومیت نقل و 
انتقالات را بابت پرونده شــفر و بر اساس نامه دریافتی از 

فیفا به باشگاه استقلال ابلاغ کرده بود.

ضربه شفر#
با انتشــار این اطلاعیه مشخص شد مسئولان باشگاه 
اســتقلال از 25 روز پیش در جریان کامل بودند که 
پنجره نقل و انتقالات باشــگاه اســتقلال به واسطه 
شــکایت وینفرد شفر و ساشا مســدود شده است اما 

هیچ کــس در این بین کوچک ترین اشــاره ای به این 
ماجرا نداشــته اســت از این رو هواداران به این باور 
که با پرداخت مطالبات بویان مشــکل نقل و انتقالات 
اســتقلال برطرف می شــود، منتظر فرا رسیدن روز 
هفدهم شهریورماه بودند اما در لحظه آخر با رونمایی 
از شــکایت شــفر همه ناک اوت شــدند تا بحران در 

اردوگاه استقلال حکمفرما شود.

تارو مار استقلال#
با شکل گیری چنین اتفاقات استقلال قطعاً در مرحله گروهی 
رقابت های لیگ قهرمانان آسیا نمی تواند از بازیکنان جدید 
خود استفاده کند اما تنها مشکل به اینجا برنمی گردد بلکه 
استقلال قادر به استفاده از6 بازیکنی که قراردادشان به اتمام 
رسیده هم نیست مگر اینکه ظرف 6 روز باقیمانده تا نخستین 
مســابقه بتواند با آن ها تمدید کند در این صورت می تواند 
از حضور آن ها در ترکیب خود بهره مند شــود در حالی که 
چنین اتفاقی بی گمان برای استقلال سخت خواهد شد و از 
طرفی هزینه ای هنگفت برای مدیریت این باشگاه به دنبال 

خواهد داشت.

سکوت شرم آور#
تصور می رفت مدیران باشگاه استقلال برای آرام کردن فضا 
بدون فوت وقت توضیحات شــفاف و بدون مقدمه ای را به 
هواداران ارائه کنند اما تمام مســئولان باشگاه استقلال به 
صورت کاملاً خودجوش از دسترس خارج شدند تا مشخص 
شود در برهه ای که نیاز به ارائه توضیحات قانع کننده است 

کسی جرئت روبه رو شدن با هواداران ناراضی را ندارد.

شایعات بی اساس#
البته در این بین شایعات زیادی به راه افتاد که کاملاً پیدا بود 
برای آرام کردن طیف های هواداری مطرح می شود که این 
شــایعات یکی پس از دیگری از سوی مسئولان فدراسیون 
تکذیب شــد، به عنوان مثال برخی نزدیکان باشگاه مدعی 
شــدند قرار است دبیرکل فدراســیون فوتبال با مقام های 
کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا در این ارتباط مذاکره کند تا 
مشکل استقلال را با درخواست فرجه برآورده سازند اما این 
خبر از سوی مسئولان فدراسیون فوتبال به شدت تکذیب 
شد و هرگونه تماس احمد سعادتمند با مهدی محمد نبی 

رد شد.

استراماچونی پر#
بدون تردید با این شرایط سعادتمند و هیئت مدیره استقلال 
در فرایند اســتخدام پر سر و صدای استراماچونی با بحران 
رو به رو خواهند شــد و شــاید دیگر نتوانند این ســرمربی 
ایتالیایی را به تهران بیاورند چون برابر تصمیم فیفا در شرایط 
کنونی اســتقلال برای رهایی از ایــن پرونده انضباطی باید 
حدود 15 میلیارد تومان به حساب وینفرد شفر واریز کند تا 
بتواند دوباره به حالت نخست خود بازگردد که این اتفاق در 

مقطع کنونی به نظر امکان پذیر نیست.

قفل پنجره های آبی باز نشد

»شفر« استقلال را در آسیا تارو مار کرد

طارمی، دومین بازیکن پرطرفدار پرتغال در اینستاگرام
ورزش: یکی از مسائلی که در انتقال مهدی طارمی به تیم فوتبال پورتو مورد توجه 
رسانه های پرتغال قرار گرفته، تأثیر او بر افزایش دنبال کنندگان صفحات این باشگاه 
در فضای مجازی از سوی هواداران فوتبال ایران است. این در حالی است که طارمی 
در اینستاگرام خود 2 میلیون و ۴۰۰ هزار دنبال کننده دارد و از این حیث دومین 
بازیکن برتر حاضر در لیگ پرتغال است. »په په« مدافع تیم ملی پرتغال که در حال 
حاضر در تیم پورتو عضویت دارد با ۸ میلیون و ۸۰۰ هزار دنبال کننده نفر اول است.  
»اورتون سوارس« مهاجم برزیلی تیم بنفیکا با یک میلیون و 9۰۰ هزار دنبال کننده 

از این حیث بعد از په په و طارمی، سوم است.

عالیشاه: مشکل گل محمدی درون خانواده حل می شود
ورزش: بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس گفت: بحث استعفای یحیی گل محمدی 
درون خانوادگی است و حل می شود. امید عالیشاه پس از خروج از ساختمان باشگاه 
پرسپولیس درباره مشکل این تیم که سبب استعفای یحیی گل محمدی شده اظهار 

کرد: پرسپولیس مشکل خاصی ندارد. 
بحث استعفای گل محمدی جزو مسائلی است که باید خود آقا یحیی و مسئولان 
باشگاه آن را حل کنند.  وی افزود: برخی مشکلات وجود دارد که قرار است سرمربی 
تیم درباره آن ها با رسول پناه صحبت کند. در کل این مسائل درون خانوادگی است 

و همان جا حل شود بهتر است. 

رسن: پیشنهاد خوبی برسد، می توانم جدا شوم
ورزش: هافبک عراقی پرسپولیس تأکید کرد: قراردادش را با این تیم تمدید می کند 

اما در صورت پیشنهاد خوب می تواند تیم را ترک کند.  
بشار رســن در تماســی تلفنی که با روزنامه الصباح عراق داشت گفت: عصر روز 
یکشنبه جلسه ای طولانی مدت با مدیریت باشگاه پرسپولیس داشتم که سه ساعت 
طول کشــید. به توافق رســیدیم که برای فصل بعد در تیم بمانم البته بندی در 
قراردادم وجود دارد که به من اجازه می دهد در صورتی که پیشــنهاد خوبی داشته 

باشم بتوانم جدا شوم.

تقابل اوساگونا با استقلال در آسیا
ورزش: کریستین اوساگونا مهاجم نیجریه ای در نقل و انتقالات زمستان فصل 
گذشــته به تیم پرسپولیس ایران پیوست اما نتوانست عملکرد مطلوبی در این 

تیم داشته باشد. 
اوساگونا سرانجام روز گذشته به صورت رسمی قراردادش را با پرسپولیس فسخ 
کرد و بعد از مذاکره با تیم الشــرطه عراق، با این تیم به توافق رسید. الشرطه 
یکی از حریفان تیم اســتقلال ایران در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیاست 
و اوســاگونا که با پیراهن پرسپولیس مقابل استقلال در ایران بازی کرده بود، 

این بار با پیراهن الشرطه برابر نماینده کشورمان حاضر می شود.

حمیدرضا عرب: مجیــد نامجو مطلق در حالی که 
پــس از برکناری فرهاد مجیدی بلافاصله از ســمت 
خود کناره گیری کرد بعد از گذشت 72 ساعت دوباره 
در تمرین اســتقلال آفتابی شد. نامجو مطلق که در 
تســت کرونای بازیکنان و اعضای کادرفنی شــرکت 
کرده بود با حضور خود در این تست نشان داد برای 
بازگشــت چراغ سبز نشان داده است. همین موضوع 
موجب شد تا باشگاه استقلال دست به شفاف سازی 
بزند وســاعاتی بعد اعلام کند مجیــد نامجو مطلق 
مربی اســتقلال در لیگ قهرمانان آسیاست. به نظر 
می رســد باشگاه اســتقلال تصمیم عاقلانه ای اتخاذ 
کرده و در این برهه نامجومطلق بهترین گزینه برای 

باشگاه استقلال محسوب می شود. 

پس ازکش وقوس های بســیار به استقلال س
بازگشتید. دلیل چه بود؟

من اســتقلالی هســتم و تیمم را دوست دارم. 
پس از جدایی آقای مجیــدی من اعلام کردم 
نمی خواهم باشم تا دست باشگاه برای انتخاب 
باز باشد اما با من تماس گرفتند وگفتند باید 
در تمرین شرکت کنی. صحبت هایی بین من 

وآقای سعادتمند شد که فهمیدم استقلال 
درحــال حاضر به دنبال ســرمربی یا 

گزینه جدید نیست. من هم برای 
برگشتم  به استقلال  کمک 

تا تیم در بازی های لیگ 
لطمه  آســیا  قهرمانان 

نبیند.

به نظر می رسد س
انگیزه های  با 

تــی  و متفا
بازگشته اید؟
هرحال  بــه 
همیشه  من 

در اســتقلال 
نهایــت تلاشــم را 

درهرجایگاهی  و  کــردم 
بودم کوشــیدم تیم را به 
ممکن  شــکل  بهترین 

هدایت کنم. 
الان تمــام تلاشــم را 
می کنــم تا تیــم در 
آســیا  قهرمانان  لیگ 
و  برســد  موفقیت  به 

 از گــروه صعود کنیم. اســتقلال ظرفیت های خوبی 
دارد. 

ما در فینال دچار بدشانســی شــدیم اما باید از این 
اتفاقات درس بگیریم و خدای ناکرده ناامید نشــویم. 

به امید خدا در لیگ قهرمانان نتیجه می گیریم.

ممکن است شما درنهایت با استقلال به فصل س
بعد بروید وسرمربی باقی بمانید؟

من ترجیح می دهم درباره این موضوع صحبتی نکنم 
چون به صلاح نیســت. هرچه مصلحت باشد همان 
می شود. من فعلًا تمرکزم روی چهار بازی باقی مانده 
لیگ قهرمانان آسیاست و تلاش می کنم با استقلال 
بــه بهترین نتیجه ممکن برســم. این را به بازیکنان 
خواهم گفت هرگز تمرکزخود را از دست ندهید و با 
همه قوا در این رقابت ها حاضر شوید. 
ناکامی درفینال  نباید اجازه بدهیم 
جــام حذفی روی مــا تأثیر منفی 

بگذارد.
در تلاش هستیم تا مجوز برگزاری 

اردو های تیم جوانان را بگیریم.

برای هدایت تیــم از فرهاد س
مجیدی مشورت می گیرید؟

به هر حال فرهاد امسال برای تیم خیلی 
زحمت کشــید و اشراف کاملی به تیم 
دارد قطعاً جایی لازم باشد با او حرف 
خواهم زد و از راهنمایی اش استفاده 
می کنــم. امیدوارم باشــگاه بهترین 

تصمیم را برای فصل بعد بگیرد.

بازی های س برای  پیش بینی تان 
آسیایی چگونه است؟

کار ســختی داریم. حریفانمان خوب 
یارگیــری کــرده اند و هــم خوب 
اســتراحت کردنــد. الان 
اســتقلال  تیمی  تمرکز 
و  ریختــه  به هــم 
داریم  نیــاز 
همدلــی 
تیــم  در 
کنیم.  ایجاد 
ضمن اینکه یادمان نرود در 
فصل نقل و انتقالات هستیم 
و بازیکنــان خیلی مراقب اتفاق های 

پیش رو هستند.

ورزش: پس از اینکه مذاکرات باشــگاه تراکتور تبریز 
و علــی دایی طی روزهای گذشــته رونــد مثبتی را 
پشت ســر گذاشت و دو طرف حتی به توافقات اولیه 
رســیدند، دیروز قرار بود تا مذاکرات نهایی دو طرف 
در تهران برگزار شود. از همین رو جلسه بین زنوزی، 
الیاســی و دایی برگزار شد و با وجود توافقات صورت 
گرفته بین طرفین، علی دایی بنا به دلایلی نتوانست 
هدایت تیم تراکتور را بر عهده بگیرد و به این ترتیب 
بار دیگر حضور دایی در تبریز منتفی شــد. این برای 
دومین بار اســت مذاکرات دایــی و تراکتور به جایی 
نمی رسد. وی سال قبل قرار بود در مقطعی جانشین 

لیکنز بلژیکی شود. 

3 سال بدون تیم#
دایی اگر نتواند امســال تیمی در لیگ برتر 

داشته باشــد باید برای ســومین سال 
پیاپی از گردونه فوتبــال ایران بیرون 
خواهــد رفت. این در حالی اســت که 
او حتــی نامش بــه عنــوان یکی از 
ملی  تیم  ســرمربیگری  گزینه هــای 

مطرح بود و به ســاختمان فدراسیون 
رفت اما نتیجه ای حاصل نشــد. بدون 
شــک غیبت علی دایی در فصل جدید 
لیگ برتر شــائبه محرومیت او را دوباره 

ســر زبان ها خواهد انداخت. شایعه ای 
که از مصاحبه دایی علیه مدیر وقت 

باشگاه سایپا آغاز شد.
تازه ترین  در  دایــی  علــی 

در  مصاحبــه اش 
این  بــه  واکنــش 
آیا  کــه  ســؤال 
دســتوری از بالا 
علی  تــا  آمــده 

لیــگ  در  دایــی 
نکند؟!  مربیگری  برتر 

گفــت: »چنین مســائلی 
بعید نیســت و شــاید هم 
این مسائل خیلی محتمل 
باشد، اما من مگر وابسته 
که  هســتم  فوتبال  به 
شوم؟  ناراحت  بخواهم 
من همیشه حرف حق 
را می زنــم و تا آخرش 
پای حرفم هستم. به هر 
حال این خبر که عنوان 

شده، شایعه ای است که شاید حقیقت داشته باشد«.

بیزنس های متعدد#
علی دایی البته همیشــه بیزنس های خارج از فوتبال 
خود را داشــته اســت. از دفتر بیمه و کار تبلیغات 
تا حضور در عرصه جواهرات و رســتوران داری تنها 

بخشی از بیزنس های غیر فوتبالی او هستند. 
دایی در روز های اخیر بار ها و بار ها و در رســتورانش 
در روما ســنتر میزبان چهره های سرشناســی چون 
محمد رضا گلزار و علیرضا حقیقی هم بوده است. به 
نظر می رسد او با واقعیت کنار آمده که فعلًا شانسی 
برای مربیگری در تیم های تهرانی نخواهد داشت و به 
همین خاطر با رستوران داری خود را سرگرم می کند. 
برخــی از نزدیکان دایــی اتفاقاً همیــن فعالیت ها را 
دلیل به توافق نرســیدن دایی برای حضور در 
تیم های شهرســتانی می دانند. دایی حتی 
زمانی که در صبای قم سرمربی بود تیم 
را در تهــران تمرین می داد و فقط برای 

برگزاری مسابقات به قم می رفت.

گزینه های تراکتور#
پس از ایــن اتفاقات، نکونام گزینه 
اصلی باشگاه تراکتور برای هدایت 
این تیم در فصل بعد اســت و 
در  باشــگاه  این  مدیــران 
حــال مذاکره با این مربی 
هســتند. نکونام البته با 
و  دارد  قــرارداد  فولاد 
مذاکرات  اســت  بعید 
ختــم  جایــی   بــه 

شود. 
حال صحبت  عین  در 
از منصوریان است که 
مذاکره  به  منجر  هنوز 
است.  نشــده  مستقیم 
بــا توجه بــه خاطرات 
تلخ زنوزی از ســرمربی  
خارجی ها بعید اســت 
این مالک متمول این 
سراغ  به  دوباره  فصل 
برود  خارجی  گزینه 
و باید منتظر تصمیم 
نهایــی او پیــش از 
برگزاری سوپر لیگ 

باشیم.

نامجومطلق در گفت و گو با قدس:

تمرکز تیمی ما به هم ریخته است
تبریزی ها به دنبال گزینه جدید

دایی با تراکتور به جایی نرسید

امین غلام نژاد: محمد بنا که در سال های اخیر بارها به تیم ملی کشتی فرنگی رفت و 
آمد داشته، در دوره سرپرستی حمید بنی تمیم بار دیگر به تیم ملی بازگشت و قرار بود 
تا المپیک 2۰2۰ هدایت فرنگی کاران را برعهده داشته باشد. البته خودش این بار خیلی 

بلندمدت صحبت می کرد و در مصاحبه ها و برنامه هایش را تا المپیک 2۰2۴ می گفت.
وقتی علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی شد، به محمد بنا اعتماد کرد و این مرد باتجربه 
کشتی فرنگی به خاطر رفتار و نوع خاص مربیگری اش به آقای خاص کشتی مشهور شد، 

جواب اعتماد دبیر را با نتایج نسبتاً قابل قبول در جهانی قزاقستان و آسیایی هند داد.
محمد بنا همه برنامه ریزی ها را برای المپیک توکیو 2۰2۰ انجام داده بود، اما کرونا مانع 
برگزاری این رویداد در تابستان سال 99 شد. در حالی که در 6 ماه اخیر همه اردوهای 
تیم ملی تعطیل بوده، جلساتی به تازگی با حضور سرمربیان تیم های ملی برگزار شده تا 

برنامه ریزی برای یک سال آینده صورت بگیرد.
در این میان به شــکل شوکه کننده ای خبر اســتعفای محمد بنا منتشر شد. با اینکه 
همکارانش سعی داشتند بگویند این حرف فقط در حد شوخی بوده، اما با تأیید رئیس 

فدراسیون کشتی مشخص شد بنا حرف از خستگی و کناره گیری زده است.
البته قرار نبوده بحث کناره گیری بنا که به اعتقاد همکارانش خیلی جدی نبوده، رسانه ای 

شود، اما انتشار این خبر روی خروجی خبرگزاری ها ماجرا را وارد فاز تازه ای کرده است.

دبیر: بنا پیام داد دیگر نیستم#
علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی درباره شایعه استعفای محمد بنا اظهار کرد: محمد 
بنا به من پیامی داد که من خسته شدم و نمی توانم ادامه همکاری بدهم. این اتفاقات در 
ورزش زیاد می افتد. ما صبر می کنیم تا چند روز بعد که فضا آرام شد، صحبت می کنیم 
تا موضوع حل شود. من فضا را به همین شکل می بینم و از نظر من استعفای بنا خیلی 

جدی نیست. 
وی در پاسخ به این پرسش که استعفای بنا به جلسه اخیر ارتباطی داشته یا خیر عنوان کرد: 
من خیلی در ریز قضیه نیستم. شما باید حق بدهید. هفت ماه است کشتی بلاتکلیف است. 
بنا هم مسئولیتی را قبول کرده،  باید به مردم و فدراسیون پاسخگو باشد.او مسئولیت پذیر 

است. این مسائل به سرمربی فشار می آورد. دبیر در پایان گفت: بنا بداند که در کشتی باشد 
یا نباشد، برای ما عزیز است. زحماتی که او در کشتی کشیده، بر هیچ کس پوشیده نیست. ما 

آرزو می کنیم که او خستگی اش در برود تا همچنان در خدمتش باشیم.

موافقت  سوریان#
امامی، سخنگوی فدراسیون در پاسخ به این سؤال که آیا علت استعفای بنا به جلسه روز 
شنبه بازمی گردد گفت: چنین چیزی نبود چرا که من در آن جلسه حضور داشتم. در آن 
جلسات اتفاق خاصی رخ نداد اما بحثی در رابطه با برگزاری مقطعی و محدود تیم های 
ملی مطرح شد که »محمد بنا« و »غلامرضا محمدی« سرمربیان تیم های ملی کشتی 
فرنگی و آزاد خودشان پیشنهاد دادند که با توجه به اینکه تا 1۰ مهر ماه اتحادیه جهانی 
کشتی در خصوص برگزاری پیکارهای جهانی سال 2۰2۰ تصمیم نهایی را اعلام خواهد 

کرد، اردوها برگزار نشود و در ادامه »حمید سوریان« نایب رئیس فدراسیون با این پیشنهاد 
آنان موافقت کرد و مشکلی وجود نداشت.

واکنش خنثی#
در نگاه نخست به این واکنش فدراسیون کشتی، کاملاً مشخص است استعفای محمد بنا 
چندان دور از ذهن نبوده و گویا در چند ماه گذشته بارها اقدام ها و تصمیماتی مبنی بر 
استعفا از سوی محمد بنا صورت گرفته است. در واقع می توان این گونه به موضوع نگاه کرد 
که دیگر خبری از اصرار و مصلحت اندیشی فدراسیون برای نگه داشتن محمد بنا به هر 
قیمتی نیست و متولیان کشتی دست او را باز گذاشته اند که یا بماند و با شرایط کنونی به 

کارش ادامه دهد و یا در کمال احترام از سرمربیگری تیم ملی کنار برود.

همه آمد و رفت های بنا#
بنا در روز 1۸ دی 1391 در اعتراض به آنچه »بی توجهی به این رشته« خوانده، در نامه ای 
به سرپرست فدراسیون کشتی ایران، جدایی خود را از تیم ملی کشتی فرنگی اعلام کرد.

پس از گذشــت حدود 11 ماه از کناره گیری »محمد بنا« از تیم ملی در تاریخ هفدهم 
آذر ماه سال 92 و در دیدار با رسول خادم، سرپرست فدراسیون کشتی دوباره مسئولیت 
سرمربیگری تیم ملی کشتی فرنگی را برعهده گرفت. اما پس از مدتی به علت اختلاف 
محمد بنا و فدراسیون کشتی بر سر مسابقات انتخابی و ادامه بی توجهی ها به این رشته 

وی از سمت خود کناره گیری کرد.
بعــد از نتیجه نگرفتن تیــم ملی ایران در قهرمانــی جهان 2۰15 احد پــازاج اخراج 
 و پــس از هفته ها کــش و قوس محمد بنــا دوبــاره مربیگری این تیــم را به عهده 
گرفت. در سال 2۰16 محمد بنا پس از کسب دو مدال نقره در المپیک ریو برای همیشه 

از کشتی خداحافظی کرد. 
وی دوباره با حکم حمید بنی تمیم سرپرســت فدراسیون کشتی به تیم ملی برگشت و 
با مدیریت دبیر بر فدراســیون کار خود را ادامه داد. اما این بار هم دیری نپایید که وی 

پیامک استعفا داد.

»نوواک جوکوویچ« چگونه از تنیس آزاد آمریکا کنار گذاشته شد؟

ضربه ای برای تبدیل شدن به آدم بد!
امیرمحمد سلطان پور: دنیای تنیس روز یکشنبه 
شاهد اتفاق عجیبی بود. در حالی که نوواک جوکوویچ 
مرد شماره یک تنیس جهان در سِت اول مسابقه با 
پابلو کارنا بوستا قرار داشت و البته از حریف خود عقب 
بود، به دلیلی عجیب دیسکوآلیفه از ادامه مسابقات 

کنار گذاشته شد.
قضیــه از این قرار بود کــه جوکوویچ پس از اینکه 
امتیازی را از دست داد با ناراحتی توپ را با راکت به 
پشت خود زد که در آنجا با داور خط که یک خانم 
بود برخورد و موجب مصدومیت او شــد. دقیقاً 
همان زمانی که توپ برخورد کرد مشخص شد 
این خانم از ناحیه گردن صدمه دیده و جوکوویچ 
به ســرعت به سمت او رفت تا جویای احوالش 
شود. در این لحظه داور مسابقات به داخل زمین 
رفت تا با داور اصلی و سورپروایزر گرند اسلم 
صحبت کند. بعد از آن داوران بحث 
طولانی مدتی را بــا جوکوویچ 
برگزار کردند و تنیسور صرب 
ابتــدا در خصوص بی گناهی 
خــود صحبت کــرد اما در 
نهایت رأی داوران را پذیرفت، 
راکت ها و وســایلش را جمع 
کرد و از زمین خارج شد. او سریعاً 
به همراه همراهش سوار خودرو تسلا شد و مجموعه 
ورزشی را ترک کرد و به خاطر شرکت نکردن 

در کنفرانس خبــری بعد از بازی متحمل جریمه دیگری 
خواهد شد. اتحادیه تنیس ایالات متحده پس از این اتفاق 

بیانیه ای به این شرح صادر کرد:
»بر اســاس قوانین مسابقات گرند اسلم و با توجه به اینکه 
ایشــان به عمد توپ را به شکل خطرناکی به اطراف زمین 
زد بدون آنکه متوجه عواقب آن باشد، داور مسابقات تنیس 
آزاد آمریکا او را از مســابقات 2۰2۰ دیسکوآلیفه کرد. به 
این دلیل جوکوویچ تمامی امتیازات و جوایز نقدی که در 
مسابقات این دوره بدست آورده بود را از دست خواهد داد و 
مشمول جریمه های دیگری برای این حرکت خواهد شد«.

عذرخواهی جوکوویچ#
جوکوویــچ بعد از این اتفاقات، در بیانیه ای در پســت 
اینســتاگرامی اش عذرخواهی کرد و نوشــت: »تمامی 
این اتفاقات من را به شــدت غمگین کرده اســت. من 
شرایط این داور را بررسی کردم و خدا را شکر مسئولان 
تورنمنت اعلام کردند حال او خوب است. من به شدت 
متاسفم که شــرایط آزاردهنده ای را برای او به وجود 
آوردم. این حرکت کاملًا غیر عمدی و البته اشــتباه بود 
و مــن نام او را نمی آورم تــا حریم خصوصی اش حفظ 
شود. در مورد دیســکوآلیفه شدنم باید با خودم خلوت 
کرده تا این یأس و ناامیدی را به درســی برای رشد و 
تکاملم به عنوان ورزشــکار و یک انسان بدل کنم. من 
از مســئولان تنیس آزاد آمریکا و تمام کســانی که به 
خاطر این رفتارم درگیــر بودند عذرخواهی می کنم. از 

تیم خود و خانواده ام برای حمایت هایشــان و هوادارانم 
که همیشــه در کنارم بوده اند تشکر می کنم. متشکرم 

و بسیار متأسفم«.
ایــن اتفاق پایان شــوکه آوری بــرای امیدهای رنک یک 
جهانی تنیس در راه کسب هجدهمین گرند اسلم اش بود 
و همچنین به 26 پیروزی پیاپی او در مسابقات رسمی در 
ســال 2۰2۰ به شکل عجیب و غریبی خاتمه داد. با کنار 
رفتن جوکوویچ و عدم حضور دیگر تنیسورهای برتر جهان، 
برای نخستین بار از سال 2۰1۴ تنیس آزاد آمریکا شاهد 

قهرمان جدیدی خواهد بود.

همدردی شاپوفالوف با جوکوویچ#
دنیس شــاپوفالوف در دیدار جام دیویس ســال 2۰17 با 
عصبانیت به توپ ضربه زد و با چشــم داور اصلی مسابقه 
برخورد کرد. این تنیســور کانادایی در آن مسابقات برای 
اولین بار به جمع هشــت نفر نهایی مسابقات گرند اسلم 
راه یافته بود اما دیسکوآلیفه شد. او می گوید درک می کند 

که جوکوویچ اسیر چه بدشانسی شده است:
»این یک بدشانســی بزرگ برای همــگان بود. من در 
چنین شــرایطی بــوده ام و دقیقــاً می دانم نوواک چه 
احساســی دارد. مطمئنــاً او غیر عمد تــوپ را به آن 
خانم زده است. اما خوشــبختانه حال او خوب است و 
خوش شانس بودیم اتفاق بدتری نیفتاد. امیدوارم نوواک 
 از این قضیه درس بگیرد و بتواند رشــد بیشــتری پیدا 

کند«.

مک انِرو: جوکوویچ باید به آدم بد بودن عادت کند#
اســطوره تنیس آمریکا کــه در دوران اوجش خود درگیر 
مسائل حاشــیه ای بسیار زیادی بود از جمله دیسکوآلیفه 
شدن به دلیل انضباطی در مسابقات تنیس آزاد استرالیای 
ســال 199۰ معتقد اســت احتمالاً جوکوویچ زیر فشــار 
زیادی قرار بگیرد. جان مک انِرو می گوید: »این فشــار تازه 
برای جوکوویچ شروع شده است. من فکر می کنم او درگیر 
بسیاری از مسائل در خارج از زمین خواهد شد. این قضایا چه 
خوشش بیاید یا نیاید او را تحت تأثیر قرار خواهد داد و وی 
تا انتهای دوران حرفه ای به عنوان آدم بد شناخته می شود. 
این لکه ای است که او نمی تواند پاک کند و اگر بتواند آدم 

بد بودن را قبول کند می تواند از پس این قضایا بر بیاید«.

تیم هرمن: شوکه شدم#
تنیسور اسطوره ای انگلیسی که خود با چنین حواشی روبه رو 
شده بوده در مورد قضایای اخیر جوکوویچ اظهار نظر کرد. تیم 
هرمن که خود در مسابقات تنیس ویمبلدون در سال 1995 با 
توپ به یک توپ جمع کن ضربه زده بود می گوید: »اتفاقی که 
برای جوکوویچ افتاد بسیار شوکه کننده بود. به نظرم تصمیم 
مسئولان مسابقات در دیسکوآلیفه کردن وی تصمیم درستی 
بود. شگفت انگیز است که تقریباً اتفاق مشابهی برای من در 
ویمبلدون 1995 افتاده است. من یک لحظه عصبانی شدم و 
بدون اینکه نگاه کنم با راکتم به توپ ضربه بی موردی زدم که 
به گوش یک توپ جمع کن برخورد کرد. من شوکه و بسیار 

شرمنده شده بودم و وضعیت جوکوویچ را درک می کنم«.

اسطوره منچستریونایتد که یکشنبه شب هدایت تیم منتخبی 
را در بازی خیریه بر عهده داشت، در پستی اینستاگرامی به آن 
واکنش نشان داد. وین رونی که هم اکنون به عنوان بازیکن-مربی 
در تیم چمپیونشیپی دربی کانتی حضور دارد، در این بازی خیریه 
که توسط یونیسف در ورزشگاه اولدترافورد شهر منچستربرگزار 
شــد هدایت تیمی را بر عهده داشت که شاهد حضور چندین 
اسطوره بود. تاکنون حدود 6 میلیون پوند درآمد از این مسابقه 

برای کمک به کودکان جمع آوری شده است.

مهاجم ســابق تیم ملی انگلیس و مجــری مطرح تلویزیونی 
کنونی، در توییت خود به تمسخر لباس جدید باشگاه بارسلونا 

پرداخت. 
پس از آنکه بارسلونا از لباس سوم خود برای فصل 2۰2۰/21 
کــه رنگ صورتی عجیبی دارد رونمایی کرد، گری لینه کر در 
توییت کنایه آمیز خود با ایــن جمله که »حالا می فهمم چرا 
مسی می خواست بارســلونا را ترک کند« این لباس را به باد 

تمسخر گرفته است.

گری لینه کروین رونی
مدافع چپ و آینده دار رئال مادرید که فصل گذشــته به 
صورت قرضی در ســویا توپ مــی زد، با تغییر و تحولاتی 
که در شــبکه های اجتماعی خود داد، از مقصد احتمالی 
آینده خود پرده بر داشــت. سرخیو  رگیلون در توییتر و 
در اینســتاگرامش نام سویا و رئال مادرید را از بیوی خود 
حذف کرد و یک قلب قرمز گذاشــت. این اتفاق بعد از آن 
می افتد که او، میســون گرینوود و پل پوگبا را فالو کرده 

بود تا بسیاری رفتن او به منچستریونایتد را قطعی بدانند.

حساب رســمی اینستاگرام لیگ فوتبال اســپانیا )لالیگا( در 
چندین استوری، کلیپ هایی از آرات حسینی پسر با استعداد 
ایرانی منتشر کرده اســت. قصه از این قرار است که به خاطر 
علاقه آرات به لالیگا و به خصوص تیم بارســلونا، توپ رسمی 
فصل آینده مسابقات به شهر لیورپول محل سکونت کنونی آرات 
و پدرش فرســتاده می شــود و او با این توپ به انجام حرکات 
نمایشــی می پردازد. اینســتاگرام لالیگا به تعریف و تمجید از 

استعداد و حرکات خارق العاده آرات پرداخته است.

لالیگاسرخیو  رگیلون

گزارشی از استعفاهای پرتعداد آقای خاص در کشتی

فدراسیون »بنا«ی نازکِشی ندارد

ضد  حمله

تراکتور رسماً از مظاهری و استقلال شکایت کرد
ورزش: رضا شاه منصوری نماینده حقوقی باشگاه تراکتور تبریز دیروز با 
حضور در کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال، از رشید مظاهری دروازه بان 
فصل گذشته این تیم که روز گذشته به استقلال پیوست شکایت کرد. 
تراکتوری ها از باشگاه استقلال به دلیل عقد قرارداد با بازیکن این تیم  
شکایت کرده اند. باشگاه تبریزی معتقد است رشید مظاهری دو فصل 
دیگر با این باشــگاه قرارداد دارد و فسخ قرارداد یکطرفه او غیر قانونی 

بوده است.
در صورتی که تراکتور مستندات لازم را ارائه کند، ممکن است استقلال 

از پنجره نقل و انتقالاتی و مظاهری از بازی در این تیم محروم شود. 

واسعی و مرادمند آبی پوش شدند
ورزش: محمد حسین مرادمند مدافع تیم فوتبال شهرخودرو که روز 
یکشنبه با مســئولان استقلال نشستی را برگزار کرده بود و سپس به 
باشگاه پرسپولیس رفته بود با آبی پوشان قرارداد بست. همچنین سعید 
واســعی هافبک تیم فوتبال پیکان با آبی پوشان به توافق رسید و این 
بازیکن در فصل آتی برای تیم فوتبال استقلال به میدان خواهد رفت. 

استقلال پیش از این رشید مظاهری را جذب کرده بود.

رضا مهاجری در آستانه هدایت مس کرمان  
ورزش: پس از عدم صعود مس کرمان به بیستمین دوره لیگ برتر که با 
یک تفاضل کمتر رخ داد مدیران باشگاه مس به دنبال تقویت تیم خود 
رفتند تا بتوانند کار نیمه تمام خود را به اتمام رسانند؛ جدایی مجتبی 
حسینی به مقصد حضور در کادرفنی سپاهان، سبب شد تا مدیران این 
باشــگاه در تدارک مذاکره برای انتخاب سرمربی جدید باشند. پس از 
مطرح شدن نام چند گزینه سرانجام مدیران مس با محمدرضا مهاجری 

وارد مذاکره شدند و گویا مذاکرات آن ها مثبت بوده است.

میری و علیزاده شاگردان جدید ژنرال
ورزش: تیــم فوتبال گل گهر ســیرجان دو بازیکن جدید به خدمت 
گرفت. تیم فوتبال گل گهر ســیرجان پــس از انتخاب امیر قلعه نویی 
به عنوان سرمربی خود، در نخستین اقدام در فصل نقل وانتقالات محمد 
میری هافبک فصل گذشــته نســاجی و علیرضا علیزاده بازیکن نفت 

مسجدسلیمان را به خدمت گرفت.

شهرخودرو بدهی پانادیچ را پرداخت کرد
ورزش: باشگاه شهرخودرو با پرداخت بدهی پدیده به آندره پانادیچ 
برای باز شــدن پنجره نقل و انتقالاتی این تیم اقدام کرد. به نقل از 
ســایت باشگاه شهرخودرو، در پی مذاکرات بلند مدت خدایی عضو 
هیئت مدیره هلدینگ شــهرخودرو به نمایندگی از مالک و اعضای 
هیئت مدیره این باشگاه با پانادیچ که تا ساعات پایانی یکشنبه شب 
به طول انجامید، این مربی هرگز حاضر به تخفیف و تقسیط طلب 
ســنگین خود با احتســاب قیمت بالای دلار در ایران نشد تا صبح 
دیــروز فرهاد حمیداوی با واریز حدود یک میلیارد و 2۰۰ میلیون 

تومان، طلب این مربی کروات را نقداً پرداخت کند.

خلیل زاده: در پرسپولیس ماندگار شد
ورزش: شــجاع خلیل زاده دیروز پس از خروج از ســاختمان باشگاه 
پرســپولیس درباره احتمال جدایــی اش از این تیم اظهــار کرد: در 

پرسپولیس می مانم و جایی نمی روم. 
وی درباره اینکه پرسپولیس برخی مدافعان را برای حضور در این تیم 
مدنظر دارد گفت: کاری به این مســائل ندارم و خودم در پرسپولیس 
می مانم.  مدافع پرسپولیس درباره اینکه هواداران دلشان می خواهد در 

این تیم بماند توضیح داد: من در پرسپولیس هستم.

 35 درصد از قرارداد ترابی 
به پرسپولیس می رسد

ورزش: بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس که با جدایی ناگهانی خود به این 
باشگاه و هوادارانش شوک وارد کرد قرار است 35 درصد از قراردادش را به 
این باشگاه بدهد.  ترابی در حالی اقدام به جدایی از پرسپولیس کرد که در 
قرارداد او بندی وجود داشت. در این راستا اگر پیشنهادی از خارج داشته 
باشد با پرداخت 35 درصد به باشگاه پرسپولیس می تواند لژیونر شود اما 
نحوه رفتار این بازیکن ســبب شد تا خیلی از افراد به او خرده بگیرند که 
وی بدون توجه به شرایط باشگاه و برای اینکه 35 درصد را به این باشگاه 
ندهد برای تنها 7 درصد پرداخت نشدن مطالباتش تا 9۰ درصد اقدام به 
فسخ کرده است. ظاهراً تماس هایی که با این بازیکن گرفته شده سبب شد 
تا ترابی برای جبران این جدایی اعلام کند آن 35 درصدی که بابت لژیونر 
شدن باید به باشــگاه می پرداخته را با وجود فسخ قرارداد به پرسپولیس 
می دهد.  البته او از سرخپوشــان طلب دارد و ظاهراً قصد دارد این طلب 
را در ازای 35 درصد ببخشــد و مابقی پول تا رسیدن به 35 درصد را به 

باشگاه بدهد. 

 دروازه بان الاهلی 
بازی برگشت با استقلال را از دست داد

ورزش: نشریه »عکاظ« عربستان خبر داد: یاسر المسیلیم، دروازه بان 
الاهلی به دلیل مصدومیت از فهرست آسیایی این تیم خط خورد. گلر 
الاهلی برای بازگشت به میادین حداقل سه هفته به زمان نیاز دارد. این 
تیم سعودی یکی از رقبای استقلال در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آســیا 2۰2۰ است. بازی رفت الاهلی با استقلال با نتیجه 2 بر یک به 
نفع تیم سعودی به پایان رسید. بدین ترتیب این گلر در بازی برگشت 

با آبی پوشان پایتخت غایب خواهد بود.

هافبک مدنظر آبی ها به شهرخودرو پیوست
ورزش: امیر حســین کریمی که در روزهای گذشته شایعه حضورش 
در استقلال مطرح شده بود در نهایت با تیم فوتبال شهرخودرو مشهد 
قرارداد امضا کرد. کریمی پنجمین خرید تیم فوتبال شهرخودرو مشهد 
محسوب می شود. پیش از این صادق صادقی، احمدالجبوری، رحمان 
جعفری و محمد عرفان معصومی با تیم فوتبال شــهرخودرو مشــهد 

قرارداد بستند.

هافبک سابق استقلال، مربی شد 
ورزش: در ادامه فعالیت نقل و انتقالاتی باشگاه هوادار تهران، حسین 
کاظمی بازیکن پیشین استقلال تهران با عقد قراردادی رسمی به عنوان 
مربی به کادر فنی باشگاه هوادار پیوست و به عنوان دستیار رضا عنایتی 
معرفی شد؛ محمدحســن رجب زاده و آرش محمدیان دیگر اعضای 

کادرفنی این باشگاه به شمار می روند.

منهای فوتبال

ثوری: 
کسب دو سهمیه المپیک پایان کار ما نیست

ورزش: رئیس فدراسیون بوکس گفت: دو سهمیه المپیک ارزشمند 
کســب کردیم، اما این پایان کار ما نیســت.  حســین ثوری درباره 
برگزاری اردو های تیم ملی گفت: قرار اســت ملی پوشان المپیکی 
پس از پشت ســر گذاشتن تست کرونا وارد اردو شوند. تمرینات را 
با شــاهین موسوی و دانیال شه بخش آغاز می کنیم تا پس از آن با 
تصمیم کادرفنی بوکسور های ســایر اوزان رفته رفته به اردو اضافه 

شوند.
رئیس فدراسیون بوکس ادامه داد: مطمئن باشید نهایت تلاش خود 
را برای رعایت پروتکل های بهداشتی در اردوی تیم ملی می کنیم و 
با وســواس خاصی تمرینات آغاز خواهد شد. در حال حاضر شروع 
تمرینات مهم است تا پس از آن ببینیم شرایط چطور پیش خواهد 

رفت.

تنیس روی میز در سکوت مطلق
ورزش: رئیس فدراسیون تنیس روی میز با بیان اینکه این فدراسیون 
درخواستی بابت آغار به کار فعالیت های این رشته نداده گفت: فعلًا 

تصمیمی برای ارائه چنین درخواستی نداریم.
مهرداد علی قارداشــی با تأکید بر اینکه فدراسیون تنیس روی میز 
هنوز برنامه مصوبی برای رویدادهای پیش رو ارائه نداده است گفت: 
البته این گونه اعلام شده مسابقات قهرمانی جهانی اسفند ماه برگزار 
می شود اما این رقابت ها تا به امروز سه بار به تعویق افتاده و احتمال 
تغییــر دوباره در زمان برگزاری آن بعید نیســت. وی ادامه داد: در 
مورد رقابت های باقی مانده گزینشــی المپیک قرار است فدراسیون 
جهانی مهرماه بررسی نهایی خود را انجام داده و تصمیم گیری لازم 
را داشته باشد. آن زمان مشخص می شود این رقابت ها برگزار می شود 
یا اینکه از طرف ITTF منتفی خواهد شد. رئیس فدراسیون تنیس 
روی میز با اشاره به ترکیب اعزامی به این رقابت ها یادآور شد: پیش 
از این ترکیب نوشــاد و نیما عالمیان همراه با ندا شهسواری و شیما 
صفایی برای اعزام به مسابقات منطقه ای انتخابی المپیک انتخاب 
شــده بودند. فدراسیون تصمیمی برای تغییر این ترکیب ندارد. در 
صورتی که ITTF برنامه خود را برای برگزاری رقابت های گزینشــی 
المپیک مصوب کند با همین ترکیب در آن شرکت خواهیم داشت.

آبان، زمان آغاز لیگ تفنگ و تپانچه
ورزش: رئیس سازمان لیگ فدراسیون تیراندازی آغاز لیگ تفنگ و 
تپانچه را اوایل آبان اعلام کرد. قرار است این رقابت ها به صورت رفت 
و تک دیدار در ســالن ۸۰ خط فدراسیون و با رعایت پروتکل های 
بهداشــتی، حضور نداشتن تماشاگران در سالن، فاصله گذاری بین 

ورزشکاران در خطوط، تب سنجی و ... انجام شود.
سید جعفر حســینی درباره آغاز این رقابت ها گفت: در این جلسه 
مقرر شــد با هماهنگی ستاد مقابله با کرونا و در صورت آماده بودن 
همه شرایط بهداشتی این رقابت ها در اوایل آبان به صورت متمرکز 

برگزار شود.
او با اشاره به چهاردهمین دوره مسابقات لیگ تیراندازی گفت: این 
دوره از رقابت ها در دو دســته برتر و دسته یک مردان و زنان برگزار 
می شود که از باشگاه ها، هیئت و... برای حضور قدرتمند در این دوره 
از مســابقات دعوت به عمل می آید. این رقابت ها به صورت رفت و 
تک دیدار در محل سالن ۸۰ خط مجموعه آزادی برگزار خواهد شد.

شکایت شناگران از باشگاه پرسپولیس
ورزش: دبیر فدراسیون شنا، شــیرجه و واترپلو گفت: ظرف امروز 
و فردا سعی می کنیم بحث بدهی بازیکنان پرسپولیس را پیگیری 
کنیم تا این موضوع مسالمت آمیز حل شود. فرید فتاحیان، در مورد 
چگونگی حل مشکل بدهی واترپلوئیســت های پرسپولیس اظهار 
کرد: این مشــکل تنها با پرداخت پول بازیکنان حل می شود. ما هم 

امیدواریم زودتر انجام شود. 
فتاحیان در ادامه در خصوص موضوع شکایت از باشگاه پرسپولیس و 
روند شکایت گفت: بازیکنان براساس قراردادهای خود می توانند اقدام 
به این  کار کنند اما ما نمی خواهیم به آنجا برسد. تاکنون از این قضایا 
نداشــتیم تا بدانم شکایت کردن چقدر زمان می برد و چطور پیش 
خواهد رفت. اکنون امیدوار هستیم به این مرحله نرسد. پرسپولیس 
هم 5۰۰ میلیون مبلغی نیست. ما سعی می کنیم ظرف امروز و فردا با 
مسئولان صحبت کنیم تا بتوانیم موضوع را مسالمت آمیز حل کنیم.

بازگشت ژیمناستیک پس از ۶ ماه
ورزش: رقابت های ژیمناستیک پس از 6 ماه تعطیلی به دلیل شیوع 
کرونا، قرار است دنبال شود. قرار است رقابت های جهانی چلنج کاپ 
ژیمناستیک از دوم اکتبر )11 مهر( در مجارستان برگزار شود. این 

رقابت ها در شهر سومبات هی به مدت دو روز ادامه خواهد یافت.
بیش از ۸۰ ورزشــکار به نمایندگی از 1۸ کشور قاره اروپا با شور و 
شوق فراوان به درخواست ثبت نام در این رویداد در قدیمی ترین شهر 

مجارستان پاسخ دادند.

 رکوردشکنی در دوومیدانی 
بدون توجه به قوانین!

ورزش: برخی اتفاقات ســبب شده تا ثبت رکوردهای جدید در 
دوومیدانی ایران با شائبه هایی مواجه شود. این اتفاقات در حالی 
رخ می دهد که فدراسیون در هفته های اخیر از جابه جایی چند 
رکورد ملی خبر داده و شــائبه های ایجاد شــده، حتی شکستن 
رکوردهای قبلی را زیر سؤال می برد. در نخستین واکنش نسبت 
به خبر نبود دســتگاه بادسنج در مسابقات و حواشی ایجاد شده 
درباره تأیید رکورد ورزشــکاران ماده پرش سه گام و پرش طول 
مســابقات دوومیدانی جایزه بزرگ تهران، علی فیروزی مسئول 
کمیته برگزاری مســابقات در گفت وگو با تسنیم )11شهریور( 
گفته بود: »روز مســابقات به دلیل بیماری حضور نداشتم، من 
هم این موضوع را شــنیده ام و در حال بررســی هستم تا نتیجه 
مشخص شــود«. وی همان روز در گفت وگویی رادیویی عنوان 
می کند: »مگر در رکوردزنی زنده یاد توران شادپور که ۴۰ سال 
پیش اتفاق افتاد بادســنج داشتیم؟! پس الان هم رکورد مبینی 

قابل قبول است«.
افشــین داوری پــس از رد رکورد ورودی پرش طول توســط 
طاهرخانی در آن مقطع گفته بود: »به دلیل وزش باد و ســرعت 
باد مؤثر نمی توانســتیم رکورد او را مورد قبول اعلام کنیم. برای 
ما سرعت باد مهم بود و اگر هم نبود دستگاه بادسنج کنار زمین 

نمی گذاشتیم«.
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سیما و سینماسیما و سینما

گزارش خبری

 تشویق پنج دقیقه ای مجید مجیدی 
و بازیگرانش در جشنواره ونیز

فیلم  نمایــش  بــا  خبرآنلاین: 
مجید مجیدی در جشــنواره فیلم 
ونیز، منتقدان در نشــریات معتبر 
ســینمایی دست به قلم شدند و از 
»خورشید« که با عنوان انگلیسی 
»Sun Children« بــه ونیــز رفته 

است، نوشتند. از آنجا که مجیدی از شناخته شده ترین فیلم سازان سینمای ایران 
است، خیلی از منتقدان مشهور سینمای جهان به تماشای فیلمش نشستند و 
درباره اش نوشتند. نمایش فیلم »خورشید« در جشنواره فیلم ونیز با استقبال 
گسترده تماشاچیان همراه بود و آنان در پایان نمایش فیلم به مدت پنج دقیقه 

ایستاده عوامل سازنده فیلم را تشویق کردند.
پیتر دی بروگ در ورایتی نوشت: »تماشای فیلم مجید مجیدی مرا به یاد یکی 
از مهم ترین فیلم های قرن 21 درباره کودکان به نام »پروژه فلوریدا« انداخت. 
مجیدی خودش خالق یکی از بهترین فیلم های قرن بیســتم درباره کودکان 
است. »بچه های آسمان« که در سادگی محض بی رقیب است و در عین حال 
داستانش چنان تماشاگر را درگیر می کند که نمی تواند نگاه از صحنه بردارد. در 

»خورشید« با فیلم نامه ای به مراتب پیچیده تر طرف هستیم«.
این منتقد در ادامه به اســتفاده مجیدی از کودکان کار برای نقش آفرینی در 
فیلم اشاره می کند و می نویسد: »اگر یکی از نیات مجیدی در فیلم »خورشید« 
یادآوری این موضوع باشــد که تمام کودکان برابرند و لایق آموزش و تشویق 

هستند، انتخاب این گروه نوجوان برای بازی در فیلم بهترین دلیل است«.
لی مارشــال، منتقد اسکرین دیلی هم به تماشای »خورشید« نشسته است. او 
می نویســد: »مجیدی فیلم همدلانه دیگری درباره کودکان تهیدست ساخته 
است که نئورئالیسم بی تکلف قرن بیست ویکمی آن در دوران غریب کنونی به 
شــکل غریبی طراوت بخش است«. وی در عین حال که به فیلم برداری گرم و 
موسیقی ارکسترال باشکوه فیلم اشاره می کند، از جسارت مجیدی در پرداختن 
به موضوعات اجتماعی می نویسد: »مجیدی هراسی از پرداختن به مشکلات 
اجتماعی مانند کودکان کار، مصائب مهاجران و ... ندارد«. نیکلاس باربر، سومین 
منتقد مطرحی است که بلافاصله پس از دیدن فیلم »خورشید« دست به قلم 
شده است. به نظر باربر تماشای فیلم مجیدی تماشاگر را به هیجان می آورد. 
او در »ایندی وایر« می نویســد: »فیلم »خورشید« ترکیبی از داستان دیکنزی 
کودکان تهیدســت تهران با فیلمی پرجنب و جوش در ژانر ســرقت و البته 
درامی پرمعنا درباره معلمی خوش قلب اســت«. باربر معتقد است: نقش جواد 
عزتی در فیلم »خورشــید« شــباهت به نقش معلم هایی دارد که در دهه ۸۰ 
میلادی معمولاً در سینمای آمریکا به رابین ویلیامز می سپردند. او همچنین 
حدس می زند که فیلم جدید مجیدی مانند شاهکار او »بچه های آسمان« در 
عرصه جهانی موفق عمل خواهد کرد.  فیلم »خورشــید« که در آخرین روز 
سی وهشتمین جشنواره فیلم فجر در یک نسخه 12۰دقیقه ای به نمایش درآمد 
و توانست سیمرغ بهترین فیلم و بهترین فیلم نامه را از آن خود کند، با تدوین 
جدید و در یک نســخه ۹۹دقیقه ای به ونیز رفته و در این دوره از جشــنواره 
1۸نمایش برای این فیلم در نظر گرفته شده است. نخستین نمایش های رسمی 
»خورشید« روز شنبه پنجم سپتامبر در چهارمین روز جشنواره ونیز 6 نوبت 
برای اهالی رسانه و فعالان سینمایی حاضر در ونیز بود. پس از آن فیلم مجیدی 
روز یکشنبه ششم سپتامبر هم در سالن سالا گرانده برای مردم روی پرده رفت 
تا نخستین اکران عمومی خود را تجربه کرده باشد. پس از چند نمایش برای 
نمایندگان رسمی شرکت های تولید و پخش فیلم، سایر اکران های »خورشید« 
برای مردم سینمادوســت خواهد بود و البته آخریــن برنامه آن هم برای روز 
هفتم سپتامبر برنامه ریزی شده است. به این ترتیب، فیلم مجیدی در میانه های 
جشــنواره ونیز 2۰2۰ به کار خود پایان می دهد و منتظر برگزار شدن مراسم 
اختتامیه در روز 12سپتامبر می ماند. اگر »خورشید« شیر طلایی ونیز را ببرد، 
در روز 1۳ سپتامبر 6 نمایش دیگر هم خواهد داشت. »خورشید« دهمین فیلم 
مجید مجیدی در مقام کارگردان است که سال گذشته در جشنواره فیلم فجر 
خوش درخشــید و چند جایزه برد. نمایش در جشنواره معتبر ونیز نخستین 
حضــور بین المللی و جهانی فیلم خواهد بود و درخشــش در آن می تواند راه 

»خورشید« و مجیدی را در فصل جوایز سینمایی هموار کند.

 سیما و سینما حســین انتظامی، رئیس سازمان 
ســینمایی و ابراهیــم داروغه زاده، دبیر جشــنواره 
فیلــم فجــر، از موضع گیری مجیــد مجیدی علیه 
تحریم های غیرانسانی آمریکا در جشنواره فیلم ونیز 
اســتقبال کردند. روز یکشنبه 16 شهریورماه فیلم 
سینمایی »خورشید« به کارگردانی مجید مجیدی 
در هفتاد و هفتمین جشنواره فیلم ونیز به نمایش 
درآمد. پس از نمایش این فیلم، کنفرانس مطبوعاتی 
آن با حضور جواد عزتی، شمیلا شیرزاد، رامین کوشا 
و مجید مجیدی برگزار شد. مجید مجیدی به همراه 
گروه ســازنده فیلم در این نشست  به پرسش های 

رسانه های خارجی پاسخ دادند.
در بخشی از این نشست مجیدی بیان کرد: »کشور ما 
نزدیک به ۴۰ سال است که تحت تحریم های آمریکا 
قرار دارد و اکنون که من با شما صحبت می کنم و 
در وضعیت کرونایی قرار داریم که یک درد مشترک 
جهانی اســت، جالب است بدانید یکی از معضلات 
مهم کشــور ما بحث تحریم های دارویی است. در 
این شرایط سخت دارو وارد کشور ما نمی شود، چرا 
که تحت تحریم های آمریکا هستیم. ۴۰ سال است 
در این شرایط سخت ناشی از تحریم های غیرانسانی 
آمریکا، مردم ایران زندگی می کنند«. وی همچنین 
به اثرات این  جنگ افروزی ها در کشــورهایی مانند 

سوریه و یمن اشاره کرد. 

هنرمند صدای مردم است#
به گزارش مهر در پی این موضوع حسین انتظامی، 
رئیس سازمان سینمایی و ابراهیم داروغه زاده، دبیر 
ســی و نهمین جشــنواره فیلم فجر، در صفحات 
شخصی خود در توییتر نسبت به سخنان مجیدی 
واکنش نشان دادند. حسین انتظامی، رئیس سازمان 
سینمایی، ضمن بازنشر بریده ای از سخنان مجیدی 

نوشت: »هنرمند صدای مردم است«.
همچنین ابراهیم داروغه زاده عنوان کرد: »مجیدی 
از فرصت جشــنواره فیلم ونیز برای رساندن صدای 
مظلومیت و حقانیت مردم ایران اســتفاده کرد: ۴۰ 
ســال است مردم ایران در شــرایط سخت ناشی از 

تحریم های غیرانسانی آمریکا زندگی می کنند«.
صحبت های مجید مجیدی در انتقاد از دخالت های 
آمریــکا در خاورمیانــه و ایــران در  این نشســت 
بازتاب هایی را در فضای مجازی نیز به دنبال داشت. 
برخی این گفته ها را اســتفاده هوشــمندانه مجید 
مجیدی از تریبون یک جشنواره خارجی دانستند که 
معمولاً به دنبال سیاه نمایی درباره ایران و وضعیت 

معیشتی مردم هستند.
مجیــد مجیــدی در کنفرانــس مطبوعاتی فیلم 
»خورشید« به سیاست های آمریکا، افزایش معضلات 
اجتماعی در ایران و کشورهای دیگر خاورمیانه اشاره 
کرد و آن ها را نتیجه جنگ افروزی ها و تحریم های 

آمریکا دانست. 
مجید مجیدی در پاســخ به  پرسشی درباره نسبت 
معضلات اجتماعی به  تصویر کشــیده شده در این 

فیلم با وضعیت سیاســی و اجتماعی امروز ایران، 
گفت: آنچه در این فیلم روایت می شود روایت یک 
معضل جهانی اســت و محدود به یک کشور خاص 
نمی شــود، اما می توان گفت آسیب هایی که برخی 
کشــورهای خاورمیانه به دلیــل جنگ افروزی ها 

متحمل می شوند، بیشتر است.

 40 سال زندگی سخت ناشی #
از تحریم های غیرانسانی آمریکا

وی افزود: کشــور ما نزدیک به ۴۰ ســال است که 
تحت تحریم هــای آمریکا قرار دارد و اکنون که من 
با شــما صحبت می کنم و در وضعیت کرونایی قرار 
داریم که یک درد مشــترک جهانی اســت، جالب 
اســت بدانید یکی از معضلات مهم کشور ما بحث 
تحریم های دارویی است. در این شرایط سخت دارو 
وارد کشور ما نمی شــود، چرا که تحت تحریم های 
آمریکا هستیم. ۴۰ سال است در این شرایط سخت 
ناشــی از تحریم های غیرانسانی آمریکا، مردم ایران 
زندگی می کنند. مجیدی تأکید کرد: از سوی دیگر 
کشورهای اطراف ما کشورهایی هستند که مدام در 
جنگ به ســر می برند؛ عراق، پاکستان، افغانستان، 
ترکیــه و... ما در یک منطقه پر از بحران هســتیم 
که متأسفانه آســیب های این بحران ها هم بیش از 
هر چیز متوجه بچه ها و خانواده هاست. خانواده های 
بی بضاعت مدام فقیر و فقیرتر می شوند و این شرایط 
معضلاتی را برای همه جوامع به  خصوص کشور ما به 

همراه داشته است.
کارگردان فیلم ســینمایی »خورشید« گفت: یکی 
از بزرگ ترین چالش های ما این اســت که به دلیل 
مرز گسترده ای که با کشور افغانستان داریم، بخشی 
از مردم آســیب دیده این کشور به شکل غیرقانونی 

وارد کشور ما می شــوند. آمارهای رسمی بین ۳ تا 
۴ میلیون نفر اســت،  اما به نظرم آمار غیررسمی 
خیلی بیشتر از این هاست و شاید چیزی در حدود 
۸ تا ۹میلیون مهاجر افغان ما در کشورمان داریم. از 
سوی دیگر به واسطه جنگ عراق، مهاجرانی از عراق 
داشته ایم. از سوی پاکستان هم به همین صورت بوده 
است. مجموعه این ها موجب آسیب پذیری کشور ما و 

مواجهه اش با چالش های بزرگ شده است.
مجیدی بار دیگر با اشــاره به داستان فیلم خود و 
معضل کودکان آســیب دیده از شرایط اجتماعی، 
تأکید کرد: این داستان یک داستان جهانی است و 

محدود به یک کشور و دولت خاص نیست.
وی افــزود: نکته دیگری که در فیلم »خورشــید« 
هست و می خواهم بر آن تأکید کنم، مسئولیت هایی 
اســت که در هر جامعه ای وجود دارد و گاهی فراتر 
از وظایف دولت ها و قانون اســت. من در این فیلم 
مسئله ام حکومت ها و دولت ها نیستند، بلکه می گویم 
مردم باید مســئولیت اجتماعی خــود را بپذیرند. 
جامعه مانند یک خانواده است و وقتی یک خانواده 

آسیب ببیند، مانند آسیب دیدن همه جامعه است. 
آسیب های جامعه هم وارد خانواده همه ما می شود. 
نسبت به معضل کودکان کار در هر جامعه ای هم به 
نظر مسئولیت پذیری مردم نقش بسیار جدی دارد. 
مردم باید مشارکت و کمک کنند تا این معضل حل 

شود.

کودکان قربانی اثرات جنگ افروزی ها #
هستند

این کارگردان ســینما ادامه داد: در این فیلم مطرح 
می کنیم کــه این کودکان مجبورنــد کار کنند و 
چاره ای نیســت، اما می گوییم در کنــار کار این ها 
بایــد آموزش ببینند و درس بخواننــد. این ایده را 
هم از فعالیت گروهی مردمی گرفتم که خودشــان 
مدرسه ای راه انداختند و بچه هایی که امکان تحصیل 
نداشتند را می پذیرفتند. همین شمیلا هیچ مدارک 
هویتی نداشــت و به  طور طبیعی امکان تحصیل 
نداشــت، اما همین مدرسه ســبب شد که شمیلا 
درســخوان شــود آن هم با کمک مردم. مشارکت 
مردمی به  عنوان خانواده بزرگ تر این بچه ها بسیار 

می تواند کمک کننده باشد.
یکی از خبرنــگاران حاضر در نشســت از مجید 
مجیدی درباره تقدیم فیلم »خورشــید« به 1۵2 
میلیون کودک کار در سراســر جهان و اینکه چه 
شد که به اینجا رســیده ایم پرسید و مجیدی در 
پاسخ گفت: به هر حال این یک واقعیت بسیار تلخ 
در همه جای دنیاســت که آمارش خیلی بیشتر از 
این حرف هاســت. در هند که سال ها در آنجا کار 
کرده ام این آمار تقریباً بی شــمار اســت. به دلیل 
شرایط اقتصادی حاکم بر جهان، کشورهایی مدام 
ضعیف و ضعیف تر شده اند و سفره های خانواده ها 

کوچک و کوچک تر شــده است. همه این شرایط 
موجب شــده که بچه ها وارد میدان کار شوند که 

بسیار هم تلخ است.
وی افزود: بچه ها سرمایه های هر کشوری هستند که 
به راحتی هرز می روند. این بچه های کار از همه چیز 
محروم شده اند و خطرات زیادی هم آن ها را تهدید 
می کند. شــمیلا که از بازیگران فیلم اســت، جزو 
جمعیت چند میلیونی مهاجران افغان در ایران است. 
افغانستان که در همسایگی ما قرار دارد سال هاست 
که سایه جنگ را برسر خود می بیند و مردمش رنگ 
آسایش را ندیده اند. جنگ افروزی در همه جای دنیا 
سبب آسیب دیدن کودکان شده است. همین امروز 
در سوریه و یمن ببینید چه فجایعی در جریان است. 
اثرات این جنگ افروزی ها بیشتر روی بچه ها خواهد 
بود. در بخش دیگری از این نشســت خبری، جواد 
عزتی، بازیگر فیلم سینمایی »خورشید« درباره تجربه 
همکاری با مجید مجیدی در فیلم »خورشید« گفت: 
افتخار داشــتم که در این فیلم حضور داشته باشم 
به دلیل جنس رمان گونــه ای که همواره فیلم های 
مجید مجیدی دارد. مضاف بر اینکه این فیلم خاص 
به موضوع کودکان کار هم می پرداخت و این چیزی 
نبود که ما ندیده باشیم، پدیده ای نبود که ما چه از 
نزدیک و چه از طریق فیلم های مستند آن را ندیده 

باشیم.

این فیلم درباره مواجهه با فقر فرهنگی #
است

وی افزود: درباره ارتباط خودم با کودکان باید بگویم  
شخصاً از سال های دور تئاتر کودک کار می کردم و 
در مدارس با کــودکان تئاتر کار می کردم و ارتباط 
خوبی با آن ها داشتم. کودکان و نوجوانانی که در فیلم 
»خورشید« حضور داشتند، به  شدت باهوش و نازنین 
بودند به همین دلیل خیلی زود با آن ها ارتباط برقرار 
کردم. آنچه فیلم به آن اشــاره می کند این است که 
شاید از نظر اقتصادی ما نتوانیم این پدیده را به  طور 
کامل ریشه کن کنیم، اما آنچه لازم است بیشتر به آن 
بپردازیم فقر فرهنگی در مواجهه با این پدیده است.

جواد عزتی ادامه داد: کــودکان باید حقوق خود را 
بشناســند و بدانند در هر مقطع سنی چگونه باید 
زندگی کنند. این مهم ترین نکته ای است که فیلم 

»خورشید« به آن اشاره می کند.
با آغاز جشنواره فیلم ونیز با رعایت دستورالعمل های 
بهداشتی به صورت سختگیرانه، نماینده رسمی ایران 
در این جشــنواره فیلم سینمایی خورشید ساخته 
مجید مجیدی و به تهیه کنندگی امیر بنان اســت. 

فیلم خورشید 1۸ بار در این جشنواره اکران دارد.
جدیدترین ســاخته مجید مجیــدی دیروز چهار 
نمایش دیگر برای اهالی سینما و رسانه در جشنواره 

ونیز داشت.
هفتــاد و هفتمین جشــنواره فیلم ونیــز از تاریخ 
2سپتامبر )12 شهریور( تا 12سپتامبر )22 شهریور( 

برگزار می شود.

برش

از  یکی  بدانید  است  جالب 
بحث  ما  کشور  مهم  معضلات 
تحریم های دارویی است. در این 
شرایط سخت دارو وارد کشور ما 
نمی شود، چرا که تحت تحریم های 
است  آمریکا هستیم. ۴۰ سال 
از  ناشی  سخت  شرایط  این  در 
آمریکا،  غیرانسانی  تحریم های 

مردم ایران زندگی می کنند

مهر: پوستر جایزه »نشان رسول« همزمان با سالروز تولد رسول ملاقلی پور، فیلمساز 
شاخص سینمای دفاع مقدس، رونمایی شد.

به نقل از ستاد اطلاع رسانی شانزدهمین جشنواره بین المللی فیلم »مقاومت«، دیروز 
دوشــنبه هفدهم شهریور مصادف  با شصت و پنجمین ســالروز تولد زنده یاد رسول 
ملاقلی پور، یکی از چهره های شاخص و تأثیرگذار سینمای دفاع مقدس بود. به همین 
مناســبت پوستر جایزه »نشان رسول« که امســال در حاشیه شانزدهمین جشنواره 

بین المللی فیلم »مقاومت« برگزار می شود، رونمایی شد.
پرویز فارســیجانی، دبیر جایزه »نشــان رســول« در این باره گفت: »نشان رسول« 
ادای احترام به سینماگری است که خلاقیت، جسارت و نوآوری از ویژگی های کارنامه 
اوست. در آیین افتتاحیه شانزدهمین جشنواره بین المللی فیلم »مقاومت« که سی و یکم 
شهریور برگزار می شود، این نشان به یک سینماگر اهدا خواهد شد. دیروز و در سالروز 
تولد این کارگردان پوســتر »نشان رسول« رونمایی شد، طراح این پوستر محمدرضا 
رسولی است. وی ادامه داد: امیدوارم »نشان رسول« به یک رویداد و جایزه تأثیرگذار در 
سینمای ایران تبدیل شود، جایزه ای که به سینماگران جوان و نوجوان در حوزه سینمای 

دفاع مقدس و انقلاب اسلامی انگیزه حرکت بدهد.

 رونمایی از پوستر 
»نشان رسول« در 

جشنواره فیلم »مقاومت«

سیما و سینما: بهروز شعیبی، کارگردان سینمای کشورمان اعلام کرده است  به جشنواره
زودی مستند سینمایی از  زندگی »امام موسی صدر«  می سازد.

بهروز شعیبی، کارگردان، فیلم نامه نویس و بازیگر سینما و تلویزیون در برنامه »کتاب 
باز« از ساخت مستند سینمایی در خصوص امام موسی صدر خبر داد.

وی با معرفی کتاب »هفت روایت خصوصی« به نویسندگی حبیبه جعفریان که به 
زندگی امام موسی صدر می پردازد، گفت: به زودی قصد دارم مستند سینمایی در 

خصوص امام موسی صدر بسازم. 
شــعیبی در گفت وگو با ســروش صحت در برنامه »کتاب بــاز« عنوان کرد: امام 
موســی صدر یک عالم بزرگ ایرانی است که نقطه مهمی در تاریخ لبنان به وجود 

آورده و به عنوان شخص ایرانی بسیار برایمان قابل افتخار است. 
این کارگردان سینما در ادامه با اشاره به ساخت مستند سینمایی »امام موسی صدر« 
عنوان کرد: کار تحقیقات خود را در خصوص این شخصیت مهم تاریخی آغاز کردم 
و امیدوارم به زودی بتوانم مســتند ســینمایی خود را با موضوع امام موسی صدر 

شروع کنم.
بهروز شعیبی فیلم سینمایی »روز بلوا« را در آستانه اکران در سینماها دارد.

بهروز شعیبی زندگی 
»امام موسی صدر« را 

می سازد

سینما

سخنان کارگردان سینمای کشورمان در جشنواره فیلم »ونیز«

مجیدی صدای مردم ایران شد
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کارشناس��ان و ب��ه اس��تناد م��دارک موج��ود در پرون��ده ب��ه ش��رح آراء ذی��ل تایی��د نموده ان��د. 
1- رأی شماره 139960330002005204 مربوط به پرونده کاسه 1397114430002000453 آقای/

خانم  کاظم عبداله ئی فرزند عباس��علی در قسمتی از / شش��دانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده 
بمساحت 96 مترمربع پاک شماره 2323 اصلی واقع در بخش دو ثبت قم. مبایعه نامه عادی خریداری مع 

الواسطه از محمدهندیانی ورثه محمد رضا هندیانی . )م الف 12873 (
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت 
رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد منطقه دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض 
به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل 
نمایند لازم به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود. آ-9905555
تاریخ انتشار اول: 1399/06/03
تاریخ انتشار دوم: 1399/06/18

رئیس اداره ثبت اسناد و اماک منطقه دو قم

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه 
ثبتی شهرستان فردوس

نظر به دستور موارد یک و سه قانون تعیین تلکیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
و ماده 13 آیین نامه قانون فوق الذکر اماکی که در هیئت مندرج در قانون مذکور مس��تقر در اداره ثبت 
اسناد و اماک شهر فردوس مورد رسیدگی و رای آن صادر گردیده است جهت اطاع عموم به شرح ذیل 
اگهی می گردد .                                                                                                       

آقای غامرضا پور جمال فرزند غامحس��ین ، به صورت شش��دانگ یکقطعه بزمین مزروعی ، به مساحت 
1627/53 متر مربع ، پاک 1258 و 1258اصلی بخش یک فردوس � انتقال مع الواسطه از خانم فاطمه 

نعمانی و آقای احمد نعمانی � مکان وقوع ملک: شهرستان فردوس � خیابان رسالت � محله سردشت 
به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی این آگهی  
نسبت  به اماک فوق الذکر در دونوبت به فاصله 15 روز منتشر می شود لذا  درصورتی که اشخاص ذی نفع ,  
نسبت  به آراء صادره اعتراضی داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی ظرف مهلت دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت فردوس ارائه و رسید اخذ نمایند،معترضین باید از تاریخ تسلیم اعتراض به اداره ثبت ظرف 
مهلت یک ماه  ,مبادرت به تقدیم دادخواست در دادگاه عمومی محل نمایند و گواهی تقدیم دادخواست را 
به اداره ثبت فردوس تحویل دهند،در این صورت اقدامات ثبت ،موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه خواهد 
بود  ،در صورتی که اعتراضی در مهلت مقرر قانونی واصل نگرددیا معترض ،گواهی تقدیم دادخواس��ت به 
دادگاه عمومی محل را ارائه نکند،اداره ثبت برابر مقررات مربوطه مبادرت به صدور سند مالکیت مینماید و 

صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به دادگاه نیست . آ-9905550
تاریخ انتشار نوبت اول:   03/ 1399/06
تاریخ انتشار نوبت دوم :  1399/06/18

  محمود جهانی مهر 
رئیس اداره ثبت اسناد و اماک  شهرستان  فردوس

آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

اماک واقع در بخش14 یزد- اسامیه و توابع
812فرع��ی ی��ک اصل��ی – آقای خلی��ل جعفری نعیمی شش��دانگ باغ پ��اک ثبتی برابر به مس��احت 

513/70مترمربع بموجب رای شماره 

139960321006000540مورخ1399/03/21واقع درروستای اسامیه تفت خریداری عادی مع الواسطه 
ازحسن وسکینه سلطان دهقانپورفراشاه مالکین رسمی 

813 فرعی یک -  اصلی – آقای خلیل جعفری نعیمی ششدانگ باغ مشجر پاک ثبتی برابر به مساحت 
603/30مترمربع بموجب رای شماره 

139960321006000618مورخ1399/03/31واقع درروستای اسامیه تفت خریداری عادی مع الواسطه 
ازحسن دهقانپورفراشاه مالکین رسمی 

لذا به منظور اطاع عموم دردو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می ش��ود درصورتیکه اش��خاص نس��بت به 
صدورس��ند مالکیت متقاضی اعتراضی داش��ته باشند، می توانند از تاریخ انتش��اراولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تس��لیم و پس از اخذ رس��ید، ظرف مدت یکماه از تاریخ تس��لیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم نمایند.  بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکوروعدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. آ-9905541
تاریخ انتشارنوبت اول: دوشنبه 1399/06/03

تاریخ انتشارنوبت دوم: سه شنبه 1399/06/18
امیرحسین جعفری ندوشن  رئیس ثبت اسناد واماک شهرستان تفت

آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی

اماک واقع در بخش7 یزد- طزرجان و توابع
 2 فرعی 839- اصلی – خانم تاجی خانم کرها  طزرجانی نسبت به سه دانگ مشاع ازششدانگ خانه 
باغچه بطورمفروز قسمتی از پاک ثبتی برابر به مساحت کل  286/30مترمربع بموجب رای شماره 

139960321006000878مورخ1399/04/26واقع در طزرجان تفت خریداری عادی  مع الواس��طه 
از زهرا دهقانی طزرجانی مالک رسمی 

2 فرعی 839- اصلی – آقای حس��ین دهقان طزرجانی نس��بت به س��ه دانگ مشاع ازششدانگ خانه  
باغچه بطور مفروزقسمتی از پاک ثبتی برابر به مساحت کل 286/30مترمربع بموجب رای شماره 

139960321006000880مورخ1399/04/26واقع در طزرجان تفت خریداری عادی  مع الواس��طه 
از زهرا دهقانی طزرجانی مالک رسمی 

2926 اصلی آقای عباس کرها طزرجانی نس��بت به شش��دانگ خانه باغ بطور مفروز قسمتی از پاک 
ثبتی برابر به مساحت 731مترمربع بموجب رای شماره 

139960321006000504مورخ1399/03/20واق��ع در طزرج��ان تفت انتقال عادی مع الواس��طه 
ازغامحسین کرها طزرجانی مالک رسمی

1 فرعی از 2940- اصلی – آقای عباس کرها طزرجانی نس��بت به س��ه دانگ مشاع ازششدانگ زمین 
مشجرپاک ثبتی برابر به مساحت کل 1843متر مربع بموجب رای شماره 

139960321006000506مورخ1399/03/20واق��ع در طزرجان تفت انتقال عادی مع الواس��طه از 
غامحسین کرها طزرجانی مالک رسمی

1 فرعی از 2940- اصلی – خانم زهرا کری طزرجانی نس��بت به س��ه دانگ مش��اع ازششدانگ زمین 
مشجرپاک ثبتی برابر به مساحت 1843متر مربع  بموجب رای شماره 

139960321006000508 مورخ1399/03/20واق��ع در طزرجان تفت انتقال عادی مع الواس��طه از 
غامحسین کرها طزرجانی مالک رسمی

لذا به منظور اطاع عموم دردو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می ش��ود درصورتیکه اشخاص نسبت به 
صدورس��ند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند، می توانند از تاریخ انتشاراولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یکماه ازتاریخ تسلیم اعتراض، 

دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم نمایند.
بدیهی اس��ت در صورت انقضای مدت مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررات س��ند مالکیت صادر 

خواهد شد.آ-9905542
تاریخ انتشارنوبت اول: دوشنبه 1399/06/03  تاریخ انتشار نوبت دوم: سه شنبه 1399/06/18 

امیرحسین جعفری ندوشن  - رئیس ثبت اسناد واماک شهرستان تفت
 از طرف علی محمد شبانیان تفتی 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان تهران مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری شهریار )976198(

 آگهی تغییرات شرکت کیاتل شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 907 و شناسه ملی 10101254034

 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1398,09,03 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : -کیا درودی به شماره ملی 0047637242 
و هوشنگ کشوری اصل به شماره ملی 1375648799 و محمد آقاجانی فر به شماره ملی 0452548853 بعنوان اعضای هیئت مدیره برای مدت دو 
سال انتخاب گردیدند - موسسه حسابرسی آبان ارقام پارس به شماره ملی 10320610350 به سمت بازرس اصلی و کرامت مهدور به شماره ملی 
1129236080 به سمت بازرس علی البدل برای مدت یکسال مالی انتخاب گردیدند - روزنامه کثیرالانتشار روزنامه قدس بعنوان روزنامه کثیرالانتشار 
جهت درج آگهی های مربوط به شرکت تعیین گردید. حجت اله قلی تبار سرپرست اداره ثبت شرکتها و موسسات غیرتجاری شهرستانهای استان 

تهران سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان جنوبی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بیرجند )975252(

آگهی تغییرات شرکت گرانیت یاقوت سبز بیرجند شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 3044 و شناسه ملی 10380453594

به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1398,11,07 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1 - آقای علی اصغر توزنده جانی بشماره ملی   
6449730897 به سمت رئیس هیئت مدیره و خانم ام البنین اسمعیلی بشماره ملی 5059657000 به سمت نائب رئیس هیئت مدیره و 
مدیرعامل و خانم فاطمه توزنده جانی بشماره ملی 0921459297 به سمت عضو هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب گردیدند. 
2 - کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت و اوراق عادی و اداری با امضای اقای علی اصغر توزنده جانی )رئیس هیئت مدیره( 

همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. 
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان جنوبی اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بیرجند )975253(

آگهی تغییرات شرکت گرانیت یاقوت سبز بیرجند شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 3044 و شناسه ملی 10380453594

اصغر  علی  آقای   -  1  : شد  اتخاذ  ذیل  تصمیمات   1398,11,06 مورخ  العاده  فوق  بطور  عادی  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به 
توزنده جانی بشماره ملی 6449730897 و خانم ام البنین اسمعیلی بشماره ملی 5059657000 و خانم فاطمه توزنده جانی بشماره 
ملی 0921459297 بعنوان اعضای هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب گردیدند. 2 - خانم نگار نیاز پور با کدملی 0941554619 
بعنوان بازرس اصلی و آقای محمد شمس آبادی با کدملی 6449250240 بعنوان بازرس علی البدل شرکت برای مدت یک سال 
انتخاب گردیدند. 3 - صورتهای مالی سال 1397 شرکت به تصویب رسید. 4 - روزنامه کثیر الانتشار قدس جهت درج اگهی های 

شرکت انتخاب شد. 
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سند و برگ سبز نوع سواری سیستم مزدا تیپ جی 
.ال. ایکس 323 نام مالک رضا ابروانی  مدل 1381   
به ش���ماره پ���اک 12ای���ران668ه 23 ش���ماره موتور 
  BGBASDZM810415  شماره شاسی  ZM554036

مفقود گردیده واز درجه اعتبار ساقط می باشد .
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پروانه دفترطراحی نظام مهندسی686 بنام 
جواد باصری به ش���ماره مل���ی0940913992 
بشماره مجوز00686-0005401-19-5 مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 
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پذیرش  غیر حضـــوری آگهـــی روزنامه قــدس
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